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1133. 
Chief of Police Charles E. Smith. 

And Now, to-wit, Thursday, February 28, 1974, beginning 

at 9:00 A.M., EDST, the trial in the above-captioned case was 

continued before the Honorable Charles F. Greevy, President Judge, 

and a Jury, in Court Room No. l, at the Lycoming County Court 

House, Willia.m.sport, Penna. , at which time the Defendant was 

present with his Counsel, and the following proceedings were had: 

B;y The Court I 

Mr. Ertel? 

CHIEP OF POLICE CHARLES E. SMITH1 previously sworn, 

recalled and testified as follows: 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. Chief' Smith, you were previously sworn? 

A. Yes, Sir. 

Q. Chief Smith, have you talked to Mrs. Hubbard during 

this investigation? 

A. Yea,. I have. 

Q. On what occasion? 

A. That is the following day I went to talk to Mrs. 

Hubbard and the whereabouts of the gtrls. 

Q. Not only what you talked about, just the date 

you talked to her? 

A. Yes. 

Q. 

A. 

November 1st, 

What dates did you talk to her? 

On the 20th, October 30th I was in her house, >;.~ 
November 3rd.~,_~ ~/~:£-.L~ ~:-c ----:Y~·-·-:-<_ ' 

~.4--'~ "'~~ 
Chief Smith, d!f7You e~say to her, words to this 
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1134. 

Chief' ot Police Charles E. Smith. 

effect, "Dorisann, please say that you made Kim take Jennifer's 

coat attao her."? 

A. Jo, Sir, I did not. 

Q. Chief' Smith, did you ever say words to the eftect, 

"Dorisann, you just don't remember in all the upset, but you made 

Kim take Jennifer home."? 

A. 10, Sir, I did not say that. 

Q. Did she discuss the coat with you? 

A. Yea, She did. 

Q. What did she say about the coat? 

A. lhe said when Jennif'er lef't the house she remembered 

because the coat was zippered clear up to her chin. 

Q. Is that the only conversation you had with her about 

the coat? 

A. No, on the 20th describing the clothes and sof'orth, 

that came out too. 

Q. 

Mrs. Hubbard 

Nove mba r 1st, 

A. 

Chief Smith, did you have the occasion to take 

and Kim Hubbard to the State Police Barracks on 

at their request?~ ~;._ ~t.. ..£... _ :/~ -<~·'"'·.::.-
Yea. -~ ~~ -'4'~.,<!~~.-L-

Q. What time did you pick them up? 

A. Around 8aoo A.M. 

Q. What time did you leave the State Police Barracks? 

A, Around, I would say betwen 12aOO and 12&30. 

Q. You took them back home? 

A, Yes, I dropped her ott at the Williamsport Hospital 

and I took Kim to his home on Central Avenue. 
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Chief or Police Charles E. Smith. 
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Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. or course. Chier. aoma or the questions that, or 

statements that you deny making to Mrs. Hubbard concerning the 

coat and sending K1m after this girl. you recognize that if that 

were true that they would be illegal, you know that? 

A. I. Sir., I never made the statement.;/t,_$ /r ~, /-;~· 
---·-·----····----

Q. I mean those kind or statements by a Police Officer 

to a witness would be illegal, you recognize that, don't you? 

By Mr. Ertel z 

I object. 

By The Courts 

The objection is sustained. 

By Mr. Fierro: 

No further questions. 

(Excused rrom witnesastand.). 

JAMES J. STAHL, being duly sworn aecordinR to law, 

testified aa follows: 

DIRECT ~~INATION 

By Mr. Ertel: 

Q. State your name and occupation? 

A. James J. Stahl, and I work at Clearview Television 

in Williamsport. 

Q. Are you the serviceman there? 

A • Yea , M&m •••• yes , Sir. 

Q. Mr. Stahl, goin~ back to October 19, 1973, can 
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Chief of Police Charles E. Smith. 
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Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. or course, Chief, soma or the questions that, or 

statements that you deny making to Mrs. Hubbard concerning the 

coat and sending Kim after this girl, you recognize that if that 

were true that they would be illegal, you know that! 

A. I, Sir, I never made the statement • /f11$ /s ,t.1 /...,. ~· 
---········-··---~-

Q. I mean those kind or statements by a Police Officer 

to a witness would be illegal, you recogni?.e that, don't you? 

By Mr. Ertelz 

I object. 

By The Court 2 

The objection is sustained. 

By Mr. Fierro: 

No further questions. 

(Excused tram witnesastand.). 

JAMES J. STAHL, being duly sworn aecordin~ to law, 

testified as followss 

DIRECT ~~!NATION 

By Mr. Ertel: 

Q. State your name and occupation! 

A. James J. Stahl, and I work at Clearview Television 

in Williamsport. 

Q. Are you the serviceman there? 

A. Yea, M.&m •••• yes, Sir. 

Q. Mr. Stahl, goin~ back to October 19, 1973, can 

i'Y 
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James J. Stahl. 

you tell ua were you in the establishment before 4:00? 

A. I lett somewhere, the Service Shop in the 

area ot around 4:00. 

Q. Was Mr~ Whitenight there at that time? 

A. He was not at that time. 

Q. Did y-ou come bac:k? 

A. Yes, Sir, I did. 

Q. What time did you come back. approximately? 

A. Somewhere around quarter ot tive. 

Q. Was Mr. Whitenight there then? 

A. Yea, Sir, he vas. 

Q. Waa Colleen there 'I 

A. Yea, Sir. 

1136. 

Q. How long did Mr. Whitenight and Colleen remain there? 

A. They- lett the Shop somewhere between 5:15 and 5: 30. 

Q. Who lett first? 

A. Mr. Whitenight and Colleen followed. 

Q. How much time ditterenee? 

A. They lett the store at the same time. 

Q. Did you lock up then? 

A. Yea. 

Q. Are you familiar with the phones in the store there? 

A. Yea. 

Q. It somebody is uaing the telephone, can you hear 

them throughout the atG~' 

A. You sure can. 

Q. Regardless ot what phone they uaef 
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James J. Stahl. 

A. Right. We have phones in the service shop as 

well as other parts of the store. 

Q. But you can hear throughout the store? 

A. Yes. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

BY" Mr. Fierro: 

Q. You are emplOJ'ed by Mr. Whitenight? 

A. Yea, Sir, I am. 

~Q. He is the man that gives you the paycheck? 

A. Yea. 

Q. Now, Colleen Whitenight spoke to you in the last 

few weeks about whether you remembered what time her Dad lett 

the storet 

A. Yea, Sir, she did. 

Q. Didn't you tell her you didn't remember? 

A. No, Sir, I did not. 

Q. You did nett 

A. Yes, Sir. 

Q. That is all. 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. What did you tell Colleen? 

A. I told her she left, followed her Dad somewhere 

between 5:15 and 5:30. 

Q. No further questions. 

/" 
"1..~1~~ 
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1138. 

James J. Stahl. -Diane Fisher. 

By Mr. Fierro: 

I have none. 

(Excused from witness stand.). 

DIANE M. FISHER, being duly sworn according to law, 

testified aa follows& 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Detend&nt? 

Q. State your tull name? 

A. Diane Marie Fisher. 

Q. How old are you? 

A. 16. 

Q. Where do you live, Diane? 

A. 22 West First Avenue, South Williamsport. 

Q. When did you turn 16? 

A. October 26th. 

Q. On November 16th, were you in tha company of the 

A. Yes, Sir. 

Q. Were you in his car with him? 

A. Yes. 

By Mr. Fierro: 

I obJect to his leading the witness •••• go ahead. 

By The Court: 

Proceed. 

By Mr, lrtel & 

Q. Did you have the occasion to be driving with him and 

have a conversation with him? 
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1138. 

James J. Stahl. -Diane Fisher. 

By Mr. Fierro: 

I have none. 

(Excused from witness stand.}. 

DIANE M. FISHER, being duly sworn according to law, 

testified as fo11owaa 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. State your tu11 name? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Defendant? 

A. 

Q. 

A. 

By Mr. Fierro: 

B7 The Court: 

B7 Mr. Ertel z 

Diane Marie Fisher. 

How old are you? 

16. 

Where do you 11 ve • Diane 1 

22 West Firat Avenue, South Williamaport. 

When did you turn 16? 

October 26th. 

On November 16th11 were you in the company of the 

Yea. Sir. 

Were you in his car with him? 

Yes. 

I obJect to his leading the witness •••• go ahead. 

Proceed. 

Q. Did you have the occasion to be driving with him and 

have a conversation with him? 



Diane Fisher. 

A. Yes, I did. 

Q. Did you have the occasion to be discussing 

the death of Jennifer Hill? 

1139 
f:J~ 

A. We didn't really discuss, not really, I mean •••• 

Q. What did he say to you concerning his mind, if 

anythil\8? 

By Mr. Fierro: 

I object to his leading his witness. 

By The Court: 

Refrain from leading the witness. You may answer, 

however? 

A, He told me that \'lhen he got mad something snapped fttJ1 
in his head and he could do things that he would not know he 

was doing or would not remember doing 1 t. 

By Mr. Ertel: 

Q. Did you have a discusaion •••• what, if any discussion 

did youhave concerning Jennifer Hill? 

By Mr. Fierro: 

I object to this, this is not rebuttal and 

we were at Side Bar about this matter before, and in addition the 

witness has already answered they had no discussion about 

Jennifer Hill. 

By The Court: 

aeword your question. 

By Mr. Ertel: 

Q. Did you discuss Jennifer Hill at all? 

A. Not that night. When I talked to him on the 
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Diane Fisher. 

phone we did. 

Q. What did he say? 

By Mr. Fierro: 

We object, your Honor. 

By The Courts 

By Mr. 

on the 

By Mr. 

Q. When did the conversation take place? 

A. When he called me on the phone. 

Q. The objection ia over ruled, you may answer. 

Ertel a 

Q. Go ahead? 

A. I don't know what you want me to say. 

Q. I want you to say the truth what happened 

telephone. 

Fierros 

I object to that statement, your Honor. 

By The Court: 

1140. 

You were asked about the conversation on the phone. 

By Mr. Fierro: 

It has not been established when this took place. 

By Mr. Ertel: 

Q. Was this conversation the same evening? 

A. No, it was a couple days betore. 

Q. What was the conversation? 

By Mr. Fierro: 

It still has not been established when this 

conversation, a couple da,s betore what? 

A. Before I was with him. 
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Diane Fisher. 

By The Court: 

Proceed. 

A. I asked him what she was like and he said that 

if he wanted somebody to go out with, he would not go out with 

a 13 year old little girl. 

By Mr. Ertel: 

Q. Is that what you told the Police? 

By Mr. Fierros 

I object to that. 

By The Courts 

Sustained. 

~~· I can't remember. 

By Mr. Ertel: 

Q. Did he say anything else about her? 

By Mr. Fierro: 

Is this the conversation or November 12th or whatever 

is that what you are referring toT Otherwise I object. 

By Mr. Ertel a 

Q. Was there a conversation on November 12th or before 

the 16th? 

A. Yea, it was about two days before. 

Q. Did you ask him anything else about her? 

A. I can't remember. 

Q. What do you recall about that conversation that, 

betides what you just said? 

By Mr. Fierro: 

I object, she just testified to this. 
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Diane Fisher. 

By The court : 

If anything. Is that the extent of the 

conversation or was there something further? 

A. I just ean' t remember. 

By Mr. Ertel: 

I would like to refresh her recollection. 

By Mr. Pierro a 

I object to his retreahtng her recollection. 

By '!'he Court : 

The objection is sustained. 

By Mr. Ertel: 

Q. Did you make a tape reeording with the police? 

By Mr. Fierro: 

I object to that. 

A. Yes, I did. 

By The Court s 

I will over rule the objection. 

By Mr. Ertel: 

Q. It you listen to that tape, would it refresh 

your recollection? 

By Mr. Pierroa 

I object to that. 

By The court a 

Yes, I think it would. 

By Mr. Fierroa 

I move the answer be striken. 

B:r The court a 

1142. 

Strike it from the record, and the Ju~ is instruct• 
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Diane Fisher. 

to disregard it. 

By Mr. Ertel: 

Q. Does that refresh your recollection as to the 

rest ot the eonYeraationf 

By Mr. Fierro: 

Your Honor •••• 

By The Court : 

Ma¥ I see Counsel at Side Bar? 

(Side Bar consultation not made a part ot the record.). 

By The Court: 

Proceed, Mr. Ertel. 

By Mr. Ertel: 

Q. Diane, on that night that you were with him in 

I <., 

a car attar the statement about the, that you related here in the 

Court Room, did he make some other statement as to what he did 

about that particular thing? 

By Mr. Fierro: 

I object to the question as vague and ambiguous. 

By The Court: 

Q. Do you understand the question? 

A. Yes. 

Q. The Court does not, reword the question. 

By Mr. Ertel: ! 

Q. After he made the statement about somethin~ shappi~ I 
in his mind, did he tell you what he did about it, it anything? \~ : 

A. He said •••• 

By Mr. Fierro:! ~bj~~ unless it relates to the issue 1n this case. 
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Diane Fisher. Jeanne Helm. 

A. It does. 

By The Court I 

The objection is over ru1ed. You may answer. 

A. He told me that he went to the Hospital and they 

ran teats on his brain or something and that iswhat they told him. 

By Mr. Ertel: 

No further questions. 

By The Court : 
~· 

Mr. ierro? .. 
CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro 1 

Q. In aey case, Diane, when you asked him about 

Jennifer, Killl told you that he would not go out with a 13 year 

old girl, isn't that right? 

A. Yes. 

Q. That is al.l. Thank you. 

(Excuaed tram witness stand.). 

JEANNE D. HELM, being du~ sworn according to law, 

teatitied as tollowaa 

By Mr. Fierroa 

I would like to have an otter on the record. 

{AT SIDE BAR.). 

By Mr. Fierro: 

While I am heN.. I would like to renew m:r motion 

on the last witness concerning the Hospital thing. It was 

not proper rebuttal, it was not germane to the case. 

By Mr. Ertel: 
She will testity she is 17 years old now. She 
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Jeanne Helm. 

A. Yes. 

Q. No :turther questions. 

By Mr. Fierro& 

That is all, step down. 

(Excused from witness stand.). 

1217. 

JEANNE HEIJC& previously sworn, recalled and testi:fied 

as follows: 

DDU!CT EXAMINATION 

By' Mr. Pierror 

Q. What is your name? 

A. Jeanne Helm. 

Q. You were sworn in before. Now, Jeanne, how long 

have you known Kinl Hubbard? 

A. I would sa:r about three ye&rs, maybe more. · 

Q. How, I am referring to last year, particul.arly 

around J~ and August, were you famili&r with his car at that 

time? 

A. Yea. 

Q. How otten did you see it during those months? 

A. Well, I seen it quite frequently because he was 

always riding around and down the Hum-Dinger. 

Q. When you say "quite frequently", what does that 

mean? 

A. A couple times a week. 

Q. Were you 1n it at all. during those months? 

A. Ne. l::J . 
•• 

Q. ~enever you did see it, Jeanne, did you ever see 

arq white helmet or &ey'Other colored helmet in that car? 
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Jeanne Helm. 

A. No. 

Q. Cross examination. 

CROSS BXANINATION 

By Mr. Ertel a 

Q. Jeanne, did you see anything else on the back ledge 

of that car? 

A. I never aaw anything on the ledge. 

Q. Did you ever pay aey particular note to it? 

A. l'fot really, because there waa nothing to look ror. 

Q. Did you ever see any sneakers on it? 

A. No. 

Q. "'1'" shirt 1 

A. Ho. 

Q. Did you ever see him wear those combat boots? 

A. l'fo. 

Q. Well, you are a good friend ot Kim Hubbard's, 

aren't you? 

A. Yes. 

Q. In fact, he would even call you up to make contact 

w1 th Colleen? 

A. Yes. 

Q. He did call you and tell you he was in serious 

trouble~ didn • t he? '· 

By Mr. Pierroa 

Your Honor, I object. 

By The Court1 

The objection ia sustained. 
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Jeanne Helm. 

By Mr. Ertel: 

Q. He trusted you pretty implicitly? 

By Mr. Fierro& 

I object. 

By The Court: 

The objection is sustained. 

By Mr. Brtela 

May we approach Side Bar? 

By The Court I 

Yea. 

(Side Bar consultation not nade a part ot the record.). 

By Mr. Ertel: 

1219. 

Q. Didn't lt1m Hubbard call you between the time JenniAw 

Hill Usappeared and the time her body was found to tell you he 

was 1n serious trouble? 

By Mr. Fierros 

I object to tl'at, that does not go towards 

iq)eachment o~ this witness. He is now soliciting facts which 

shouldhave come on rebuttal or chiet. 

By The Courta 

The purpose, Mr. Ertel? 

By Mr • Brtell I 
To show she was the go-between and she got 

messages she cananmlc&ted. 

I 
con~idental . 

I 
By 'l'he Court I 1· 

The Jury is instructed the ~ purpose is not tor l)J ~ 
I 

the tact, but impeachment purposes and you may answer. 
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Jeanne Helm. 

A. Yea. 

By Mr. Ertel: 

Q. He wanted you to get Colleen, did he not? 

A. Yea. 

Q. And you even asked him on the phone what the 

trouble waa. didn't you? 

A. Yea. 

Q. And he would not tell you, would he? 

A. He didn't have time. 

Q. Pardon? 

A. He didn't have time. 

1220. 

Q. Well, 70\1 asked him and he said he would not tell 

you, isn't that right? 

A. 'l'hat is right, he waa in a hurry. 

Q. And this was between the time that Jennifer's 

body disappeared and the time she was found, isn't that true? 

A. Yes. 

Q. And he wanted you to get in touch w1 th Colleen 

immediate~, didn't he? 

A. Yea. 

Q. Did you? 

A. Yes. 

Q. Ot course, you don't know what happened between 

Colleen and ICJ.m, do you7 

A, to. 
Q. How, you ,. re the go-between, between IUm and 

Colleen al1 ot the time, weren't y0\1? 
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Jeanne Helm. - David Frantz. 

By Mr. Fierros 

I object to that. 

By The Court I 

Sustained. 

By Mr. Ertel s 

Q. Did you ever date Kim Hubbard? 

By Mr. Pierro 1 

I object to that. 

By The Court 1 

The objection is sustained. 

By Mr. Brtela 

No turther questions. 

By Mr. Fierro a 

You mA¥ step down. 

(Excused .tram witness stand.}. 

1221. 

DAVID FRAlftZ 1 being duly swom according to law, 

testi.tied aa .tollowst 

DIRECT EXAMIHATIOII 

By Mr. Fierro a 

Q. What is your name 1 

A. David W. Frantz. 

Q. Where do you live, David? 

A. South WUllamsport, 410 Clinton Street. 

Q. Do you know Kim? 

A a Yea .. I do. 

Q. About how long have you lmown him? 

A. About tour years, 

I 
t::.?J: 

I 
I 
r 
I 
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Jeanne Helm. - Captain Francis Ross. 

A. I don't know, it was, it it was a week day he 

would have called me probably sometime after school, or if it 

was a weekend he could have called me any time. 

Q. How late at night? 

A. They were never real late at night. 

Q. No rurther questions. 

By Mr. Pte rro z 

Mo question•. 

(Excuaed ~rom witness stand.). 

CAPTAilf FRANCIS ROSS, being duly sworn s:cording to lall 

testified aa followas 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. State your tull name 1 

A. Captain Francis X. Rosa. 

Q. Are J'OU a Policeman in South Williamsport? 

Q. Were you subpoenaed here originally by the defense? 

A. Yes. 

Q. Captain Ross ••••• 

By Mr. Fierro: 

I move that statement be striken from the record 

as being whollY irrelevant to this issue. 

By Ml'. Ertel I 

I will move to strike it. 

B1 The Court: 

Strike it trom the record. 
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Captain Francia Ross. 

By Mr. Ertel: 

Q. Captain Rosa, did you have the occasion to 

investigate the accident involving Kim Hubbard's car? 

A. Yea. 

Q. When was the accident? 

A. The 12th ot October. 

Q. Captain Roaa, did you have the occasion to go to 

the Hubbard home on October 19th? 

A. Yea. 

Q. Can you tell us how Jnan7 times you were there? 

A. Approximatelly three or tour times. 

I can't recall de:tinitely how .m.aey times. ··: 

Q. Would7ou describe the conversation you had when 

TOU ware there? 

By Mr. Fierro: 

I object, this is not rebuttal. 

By The court: 

May I see Counsel at Side Bar, and Mr. Feese. 

(AT SIDE BAR.). 

By Mr. Ertel: 

The De:fend&nt, Kim Hubbard, said he came and related 

very auspicious circumstances about a ~. this is to explain the 

circu.matances. 

By The Court: 

What is he going to 8&7? 

By Mr. Ertels 

He is going to say he came there a couple of times, 
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1150. 

he just got the description or the clothing Jennifer was wearing 

to be able to track her down. The one time he talked about., 

thia waa a Mr. Hill, he was an old man, he cut himaelr with 

a razor blade, he mentioned he knew the Hub bards, he went up to 

the Hubbard& and told them this man cut himself badly with 

a razor, could they go back a.nd look at him. He went down, there 

was blood in the sink and blood on the razor. 

By Mr. :nerro s ' 

Moat or this is not rebuttal. Kim Hubbard's 

onJ.T teatilll0n1' was that this man came and told them about a ma.n 

who ha4 a bloody race. Now, that part he can rebut., it he is 

aoing to S&¥ he did not mention about a man with a bloody race., 

otherwise that is not rebuttal and the rest ot it is part ot hi3 

investigation, which is not rebutta1. 

By The Court: 

The objection to the first part or the investigation .. i 

about pickinl up clothes, that objection is sustained. As tar 

as a conversion a bout the man, the objection is over ruled 

because it did leave a question in the Jur.y's mind, but only 

a conversation about the man. 

By Mr. Ertels 

I think he can say what he saw. These people said 

they vent down there and uaed another name, they were looking 

tor the ~, they didn't use his name, and knocking on the door 

and mak1n& up the name ot Hamilton. 

By Mr. Fierro: 

He 11 not rebutting that. 
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Captain Francis Rosa. 

By Mr. Ertel: 

If he told the whole circumstances, ha certainly is, 

it he saw the blood in the basin. 

By The Court : 

Ha can tell what he told them. 

By Ml". Fierros 

But he can 1 t rebut what these people did when they 

went down to the houae • 

By Mr. Ertel s 

He can end the suspicion about this man when he says 

he saw the blood in the basin and razor there. 

By The Court: 

Aa tar as the conversation, !will per.mit that. 

By Mr. Fierro: 

And only that? 

By The C ou.rt : 

Correct. 

(END OF SIDE BAR.). 

By Mr. Ertel: 

Q. Captain Roas, just turning to the conversation 

about the individual, can you relate those, or that, please? 

A. Yes. 

By Mr. Fierro: 

Conversation with whom? 

By Mr. Ertel: 

0. With whom did you talk? 

A. About 9:00, I went t»o, back to the Hubbard house 

in relation to an incident that occurred at approximately 8:55, 



Captain Francis Ross. 

a man by the name of Frank Hill down on •••• 

By Mr. Fierro: 

1152. 

I object to this, the question eoncerns the 

conversation with Ktm and that was the Side Bar offer, and if 

I understand that is the Side Bar 

By 'rye Court : 

'l'h&t ia correct. 

w 

rder. 
~ 

Q. The question is with whom did you talk at the Hubbard 

A. With Mra. Hubbard, and Kim and Colleen Whitenight. 

By Mr. Ertel: 

Q. Continua, please? 

A. I don't know where you want me to start. 

Q, Tall us what you told him? 

A. I asked them it they knew a man by the nama of 

Frank Hill who lived on Front StreetT", and they a aid they didn't 

and asked'"me, you know, wh7 I had asked thea that. and I said 

this Hill had wandered into a house on Front street , and in the 

enauins conversation trying to find out he waa, he mentioned 

he knew the Hubbard a on Central Avenue. • • • • • ~- . -<';. ~,_ d 
By Mr. Fierros -~~, ~~7~~~ .. :.! . 

~-kL";..~ J .--e::.-~.. .--::dk: .. ~ . / 
I object to this, this is he&ra&J'. -d., • L .../-/ ~./.-

By The court : 

. ' 'l'ha objection is over ruled. 

);I( By Mr. lrtela 
.._/ 

Q. What elsa, what alae did you tall them, if anything? 

A. Aa tar as I am able to remember, that is all. 



1153. 
Captain Francis Ross. 

By The Court: 

Mr. Fierro? 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierroa 

Q. Well, inyour conversation with Kim, Colleen and 

Mrs. Hubbard, you aaid you were talking toall three of theGe 

people? 

A. Not at one ti.me, I think Mra. Hubbard came to the 

door first, then Kim, and Colleen sort o~ joined in the 

conversation later. 

Q. When you were, when you spoke the words you just 

test11'1ed about, did you address yourael1" to a particular 

person, or were you speaking to all three o-r them in general? 

A. All. three. 

Q. All three in general? 

A. Not to a particular person, no. 

Q. And in speaking to all three in general, you mentioned 

something about this man • s bloody -race, didn't you? 

A. Yea. 

Q. You had been to the Hubbard house earlier that 

evening, hadn't you? 

A. Yes. 

Q. What, around 6aoo or 6:30? 

Ao Approximately that time, yes. 

Q. You saw lC1m at that time, didn't you? 

A. Yes. 

Q. Can you tie that time down with a little bit more, 

t;:t) 
I 

I 



1154. 
C&ptain Francis Ross. 

like 6sOO, quarter atter six? 

A. The only way I can tie it down, I stopped at the 

Hubbard's house brieflT betore I checked the buses leaving 

at the high school at night tor the football game. 

Q. What time? 

A. I have no idea what time they lett, it would 

be around 7sOO. 

Q. But you stopped at the Hubbard house bet'ore? 

A. Juat brier~. 

Q. When you stopped at that time, who did you see 

besidea Kila? 

A. Mrs. Hubbard and Ruth. 

Q. How close, did you speak to Kim at that time? 

A. Yes. 

Q. And you &lao spoke to him on the second occaslon, 

which might have been what, 9a00 at night? 

A. Approx1mateJ.7. 

Q. You observed him, didn't y-ou? 

A. Yea. 

By Mr. Ertela 

examination. 

By 'l'be Court : 

BJ Mr. P'1e rro a 

I object to this, this is not proper cross 

The objection is sustained. 

Q. You observed hi a behaviour? 

B7 Mr. Ertel: The same objection. 
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1155. 
Captain Francis Ross. 

By The Court: 

~utained. 

By Mr. Fift rro 1 

No further questione. 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. Did 70U4 what did you tell them about the man's 

bl~ tacef 

cr. 

A. The man told me that he cut h~elt with a razor ••••• 

By Mr. Fierro: 

I object to the conversation what the man told. 

By The Court: 

This conversation you are being asked ••••• 

A. That is what I told Hubbard's. 

By Mr. Ertel: 

Q. 

A. 

That he cu~ himaelt with a razor? 
/?o:. 5 :: ;;,/ 

' -1 ._.li' •.... , i.. " . -· /"" 

Q. Did you a~o tell them what his condition was? 

By Mr. Fierros 

I object to his leading. 

B:r The court s 

Sustained. 

By The Court : 

Reword your question. 

By Mr. Ertel: 

Q. Did you tell them anything else that you can recall? 

A. Not that r can recall. 

' I 
l 
f , 
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1156. 
Captain Francis Ross. 

Q. No further questions. 

RE-cllOSS EXAMINATION 

By Mr. Fierroz 

Q. Waa there &nT connection in telling these people 

&bO\It the Hilla, I mean with the Hubb&rds, excuse me, you said 

the man • s nam waa what, Hill? 

A. Hill. 

Q. No relationship to the Jack Hill :t&lldly? 

A. Not that I know o:t. 

Q. In speaking to the Hubbarda about this man, Hill, 

with a blOO<!T :taee, was there any relationship, blood or marriage, 

between the Hubbards and this Hill with a bloody face? 

about him? 

A. They didn't say there waa, no. 

Q. Well, I mean you went there to tell the Hubbards' 

A. Yes, because that is, a man told me he knew them. 

Q. For that reason alone? 

A. Yea. 

Q. That is all. 

(Excu.ed trom witness stand.). 

g_ORPORAL RONALD K. BARTO, previously awom1 

re~alled and testified as follows: 

DIRECT EXAMINATION 

B7 Mr. Ertelz 

Q. Ot:tieer Barto, did you have the oceaaion to apeak 

to Min Grimes and inteniev hiJI? 

A. Yes, Sir, I did. 
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1156. 
Captain Francis Ross. 

Q. No further questions. 

RE-CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierros 

Q. Waa there any connection in telling these people 

about the Hills, I mean with the Hubbards, excuse me, you said 

the man's name was what,. Hill? 

A. Hill. 

Q. Ifo relationahip to the Jack Hill :t'&Jilily? 

A. Not that I know ot. 

Q. In speaking to the Hubb&rda about this man, Hill, 

with a blood7 :t'ace, was there any relationship, blood or marriage, 

between the Hubbards and this Hill with a bloody face? 

A. They didn't say there waa, no. 

about him? 

Q. Well, I mean 70U went there to tell the Hubbards' 

A. Yea, because that is, a man told me he knew them. 

Q. For that reason alone? 

A. Yea. 

Q. That is all. 

(Excuaed trom witness stand.). 

£.0RPORAL ROHALD K. BART01 previously sworn, 

re~alled and testified as followa: 

DIRECT EXAMINATIOif 

B7 Mr. Ertelz 

Q. Otticer Barto,. did you have the occasion to apeak 

to Min Grimes and interYiev him? 

A. Yea, Sir, I did. 

----------
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C· 

Corporal Barto. 

Q. When was that? 

A. January ll, 1974. 

Q. Where did you interview him? 

A. At the South Williamsport High School. 

Q. Did you have the occasion to talk to him 

about his act1v1t1ea on the 19th? 

A. Yea, Sir, I did. 

1157. 

Q. What did he tell ,-ou in relation to whether or 

not he saw the De~endant on that occasion? 

A. I asked him the spec1tic question it, he made 

( 
t~ 

the statement te me that Kim pulled up between 4:00 and quarter 

after tour and ran 1n the house, and I asked him where he was a~ 

the time that Kim pulled up, and he said he was laying underneath 

his car working on the starter, and I said, "From that position 

could you see Kim h1mse11', could ,-ou see his lkce?", and he 

"No.", and I said, "Well, what part of him, i~ a.ey, could 

you see?", and he said that he could only see him trom the waist 

down, and I said, "It you could see him tram the waist down, do 

you recall what he was wearing?'', and he a aid "He was wearing blue 

jeana and hia Arm:~ boots." 1 and then he hesitated and said, 

"or sneakers.". 

Q. Did you aak him, did he say anything about the 

Forsberg car? 
I 
• 

A. Yea, later I asked him it anybody else had been 

while he~a working on his car, and he mentioned Mr. Forsberg 

had come before Kim had arrived home. 

th,. ~ \ 
t 

\.~! 

By Mr. Fierro: 
---'l'hat_ui!l not rebuttal. and I ob.iect t_o_ the que~_t1on 
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1158. 

Corporal Barto. 

and answer. 

By The Court: 

It is not proper rebuttal. 

By Mr. Ertelz 

Q. Did he tell you where his ear was in relation to 

Kim Hubbard' I? 

A. He said when Kim Hubbard's ear pulled 1n.. it pu1led 

within 15 teet ot his. 

By Mr. Fierros 

That is not proper rebuttal. 

By The Court: 

The objection is over ruled. 

By Mr. Ertel: 

No further questiona. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. Now, however. in your interview with Mike Grimes, 

he did tell you he saw Kim's ear pul.l up around 4sOO to 4:15, 

didn't he? 

A. Yes, Sir, he stated that. 

Q. And he did B&7 "boots" and then he said, " ••• or 

m&Jbe he wore aneakera." .. is that right? 

A. Yea, Sir, attar he hesitated. 

Q. That ia your interpretation that he hesitated? 

A. There is a time period when be said " •• • Art'q boots •• " • 

and when he said " ••• sneakers ••• ", and that is wb7 I consider 

that a hesitation. 

Q. Likesometimes you have seen witnesses, including 
------ -----~~-
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Corporal Barto. 

Policemen hesitate here in the Court Room, are you talking 

about that sort of hesitation? 

A. Somewhat, yea, Sir. 

1159. 

Q. Sure. Now, are you the Officer who told Mike 

Grimes that he is a liar, that he couldn't have seen Kim's car 

between 4aOO and 5s00? 

By Mr. Ertel I 

I object. 

By The Court z 

The objectionis over ruled if it happened 

on that occasion. 

By Mr. Fierro: 

Yea. 

A. Never told him he was a liar. 

Q. You didn't? 

A. No, Sir. 

Q. Did you say to him words like, "You are not telling 

the truth, because Kim's car couldn't have been there when you 

said so."? Something like that? 

A. No, Sir, not that I recall. I simply asked him 

what he knew about the 19th and he related it to me. 

Q. Were you alone at the time? 

A. No, Sir. 

Q. Was there an Ofticer with you? 

A. Yea. 

Q. Did this other Otticer bully him, do you know? 

By Mr. Ertel: 
I____ob_ject to that. 



Corporal Barto. 

By The court : 

SU.tained. 

By Mr. J'i&rro-: 

Q. Did this other Officer ask Kim whether he lied 

about Kira' s car? 

A. Not that I recall. 

Q. You aq not that you can recall? 

A. No, I ~ sure he didn't. 

Q. Now, he told you about his Uncle, Mr. Forsberg, 

appearing on the scene that day, didn't he? 

A. Yes, Sir. 

1160. 

Q. He told you that his Uncle appeared on the scene 

before Kim, didn't he? 

A. Yes, Sir. 

Q. YO\l probably asked him what time his Uncle came 

back and &bout hia Uncle's activities, didn't you? 

A. No, Sir. 

Q. Yw didn't? 

A. No, he told me that his Uncle had come before Kim, 

and so I went and talked to his Uncle. 

Q. So what? 

A. I went and talked to his Uncle, Mr. Forsberg. 

Q. You learned trom his Uncle about his activities, 

didn • t you in connection w1 th what Mike Grimes told you on 

that OCC&I1on? 

A. I would like the question repeated. 

Q. I will reask it. You vent to Ml'. Forsberg to check wi 
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1161. 
Corporal Barto. 

Mr. Forsberg concerning Mr. Forsberg's activities aa they were 

related by Mike Grimea, isn't that true? 

A. All Mike Grimes told me was •••• 

Q. I didn't aak you what Mike Grimes told yoo., 

we already know that, I am asking you whether you checked 

with Mr. Forsberg? 

A. I interviewed him aa to his activities. 

Q. You checked With him as to his activities? 

A. Yea. 

Q. You heard Mr. Forsberg in Court, didn't you? 

A. Yea, Sir. 

Q. He teati~ied 1n Court the same way that he told 

you, when you checked him, didn't he, isn't that correct? 

A. Yes, Sir, he did. 

Q. That is all. 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel s 

Q. Did Mike Grimes testit"y in Court the same l'IS.Y 

he told you? 

A. No, Sir. 

By Mr. Fierro: 

About what? I object to that, otherwise it is 

not rebuttal. 

By Mr. Ertels 

About his conversation on that day? 

By The Court: 

Q. Is there anything you have not related, Sir? 
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Corporal Barto. 

By Mr. Ertelz 

Q. What were the 1neona1stenc1es? 

By Mr. Fierroz , 

I object • 

. By The Court: 

Suata1ned. 

By Mr. Ertel: 

Q • You were aaked about the interview with Mika 

Grimes and Mr. Forabera, what were the ineonaiatenciea in, 

between their statements? 

By Mr. Pierroz 

I object to that, it has not been shown there 

waa &fl7• 

By 'l'he C ou:rt : 

1162. 

The objection is sustained, you may make an o~rer 

at Side Bar, 1~ you care to. 

(AT SIDE BAR.). 

By Mr. Ertel: 

You opened the door. 

By The Court z 

Tell me? 

By Mr. Ertel z 

He is go1ng to tell Forsbers drove right up in 

tront ot Grimes 1 car and there could not have been Killl Hubbard's 

car there during the time, he never saw 1t. 

BJ The court: 

Who said that 'I 
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1163. 
Corporal Barto. 

By Mr. Ertel: 

Forsberg pulled right up in front of the Grimes' 

ear. Grimes said that Kim Hubbard' 1 ear waa right in front 

ot his ear, and they couldn't have been the same wa y, both 

ears couldn't be in the same position. 

By Mr. Fierro: 

Wait a minute. Judge, 11' you •c&ll, the Hubbard 

car was about 15 to 20 teet 1n tront of the Grimes' car. 

By The Court: 

That is eorrect. 

By Mr. Fierro: 

That is what Grimes said, and that is what Mr. 

Forsberg said. 

By The Court: 

I thought they were substantially the same. 

By Mr. Ertel : 

Grimes did not relate the Forsberg car ever. 

By The Court : 

I am sure he did. 

By Mr. Ertel: 

Not to hiDl. 

By The Court 2 

He did on testimony. 

By Mr. Fierro: 

That is not an inconsistency, that might be an 

omission. 

By The Court: 

I don't think it is proper. 

I 

(q, 
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Corporal Barto. - Trooper Fa.ma. 

(END OF SIDE BAR.). 

By The Court 1 

The objection ia sustained. 

By Mr. Ertel: 

That is all, Officer. 

By Mr. Fierro1 

Ko que a tiona. 

1164. 

TROOPER CHARLES FAMA~ previously swom~ recal.led and 

testified aa follows: 

By Mr. Fierros 

I would like to have a Side Bar. 

(AT SIDE BAR.). 

By Mr. Fierro• 

Before~ your Honor, there is a Side Bar offer, I 

woul.d like to make an objection. The District Attomey 

is shuttling Officers constantly in this case. I don't know if 

he baa a legal right to do so, but I think it is poor practice, 

and I think he has been harassing, in a sense, the Defendant, 

and he is playin~ the numbers game, and I don't like it and 

I object to it. 

By Mr. Ertel: 

I am not harassing anybody. This man was with 

Officer Barto and he is going to say they didn't bully him or 

anything else, they asked questions of Mike Grimes. You implied 

now that these people battered and would bully. 

By Mr. Fierrcu 

That is not rebutting samebody's testimony. 
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Corporal Barto. - Trooper Fa.ma. 

(END OF SIDE BAR.). 

By The Court 1 

The objection is sustained. 

By Mr. Ertel: 

That is all, Officer. 

By Mr. Fierroa 

Ko questions. 

1164. 

TROOPER CHARLES FAMA, previous~ swom, recal.led and 

testified aa tollows: 

By Mr. Fierros 

I would like to have a Side Bar. 

(AT SIDE BAR.). 

By Mr. Fierro 1 

Betore, your Honor, there is a Side Bar otter, I 

wou1d like to make an objection. The District Attorney 

is shuttling Officers constantly in this case. I don't know if 

he baa a legal right to do so, but I think it is poor practice, 

and I think he has been harassing, in a sense, the Defendant, 

and he is playin~ the numbers game, and I don't like it and 

I object to it. 

By Mr. Ertel: 

I am not harassing anybody. This man was with 

Officer Barto and he is going to say they didn't bully him or 

anything else, they asked questions of Mike Grimes. You implied 

now that these people battered and would bully. 

By MP. FltJ'POt 

That is not rebutting samebody's testimony. 
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1165. 

Trooper Fama. 

By Mr. Ertel: 

He will establish what the conversation with Gr~es 

was. 

By The Courts 

You can do that, the same as the other, but the 

other rebuttal was a question, that is no statement. 

By Mr. Ertel: 

He made the statement it waa done. 

By The Courts 

Who, Mr. Fierro? 

By Mr. Ertel: 

Sure he did. 

(orr-the-record discussion.) 

(END OF SIDE BAR.). 

DIRECT EXAMINATION 

BJ' Mr. Ertel: 

Q. State your name? 

A. Charles A. Fama, Penna. State Police. 

Q. Did you accompany orticer Barto in the interview 

with Mike Grimes? 

A. Yes,Sir, I did. 

Q. When was that? 

A. That interview took place January 15th, I believe. 

Q. Would you state what Mike Grimes said he was doing 

at the time that allegedly the Hubbard car pulled up? 

A. He was working on his ear. 
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1166. 

Trooper Fama. - Lieutenant Hynick. 

Q. Where was he? 

A. In front or his home underneath the car. 

Q. Did he tell you what, if anything, he saw allegedly 

or Kim Hubbard? 

A. He said he could aee Kim Hubbard from the waist 

down. 

Q. Did he tell you what he was wearing, it anything? 

A. Jeans and boots or sneakers. 

Q. No turther questions. 

By Mr. Fierro: 

No questions. 

(Excuaed from witness stand.). 

to law, testified aa follows: 

By Mr. Fierro: 

I want a Side Bar offer. 

(AT SIDB BAR.). 

By Mr. Ertels 

being duly sworn according 

He will testify about being at the Hubbard home 

on the 3lat. his questions to Mrs. Hubbard, her responses, what 

she said aa related to where Kim was during the day. The dress 

ot the Yictim, she was wearing ear rings when ahe left, and she 

had the coat zippered up to her nick. He will also say he 

·""" cpeationed Kim, but when they questioned Kim it was done in the 

~ kitchen or kitchen table over cottee and he did not step on 

a helmet when he got in Kia's oar. 
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1166. 

Trooper Fama. - Lieutenant Hynick. 

Q. Where was he? 

A. In front of his home underneath the car. 

Q. Did he tell you what, if anything, he saw allegedly 

of Kill Hubbard! 

A. He said he could see Kim Hubbard from the waist 

down. 

Q. Did he tell J'OU what he was wearing, if anything? 

A. Jeans and boots or sneakers. 

Q. No turther questions. 

By Mr. Fierro: 

No questions. 

(Excuaed from witness stand.). 

to law, testified as follows: 

By Mr. Fierro: 

I want a Side Bar offer. 

(AT SIDB BAR.). 

By Mr. Ertels 

being duly sworn according 

He will testity about being at the Hubbard home 

on the 31st, his questions to Mrs. Hubbard, her responses, what 

she said aa related to where Kimwas during the day. The dress 

of the Tictim, ahe vas wearing ear rings when ahe left, and she 

had the coat zippered up to her nick. He will also say he 

~eationed Ktm, but when they questioned Kim it was done in the 

kitchen or kitchen table over coffee and he did not step on 

a helmet when he got in Kia's oar. 
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Lieutenant Hynick. 

By Mr. Fierro: 

None of it is rebuttal. 

By The Court 1 

I am over ruling the objection. 

(END OF SIDE BAR.). 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel f 

1167. 

(J:Iil 

Q •. Lieutenant HYnick, returning to October 31, 1973, 

did you go to the home ot Kim Hubbard? 

A. Yea, Sir, I did. 

Q. At that time, did you interview Mrs. Hubbard 

concerning the disappearance ot Jennifer Hill? 

A. Yea, Sir, we did. 

Q. At that time, did you ask her about Kim's 

activities on that day? 

A. Yea, Sir, we did. 

Q. What did she tell you? 

A. Mrs. Hubbard stated that her son, Kim, got up 

around 1:00 in the afternoon. He went to the store, picked up 

three packs of cigarettes ••••• 

By The Court: 

May I see Counsel? 

(Side Bar consultation, not made a part of the record.). 

By Mr. Ertel: 

Q. Continue? 

A. He then went down to the Rentall Store where he 

nicked U'D ~ but_t,r. Hf! ~~-h~rt).e_~lt!'!~- ~U!fer, and then he stayed 
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1168. 
Lieutenant Hynick. 

home the rest of that day helping her butting the floors. It 

was starting to get dark when she asked him to go out looking 

tor Jennifer Hill. 

Q. Now, did she also describe the clothin~ that 

Jennifer was, had on as she lett the place? 

A. Yea, Sir. 

Q. What did she describef p!Lt'r'- i/7'2 J:~ j t.,/"'~''' 
II 

A. A light coat which ~• buttoned up to her neck, __ __..,...._ --
and she remembered it was a nice day and she couldn • t understand 

why the coat was zippered all of the way up to her neck, and she 

also noticed she was wearing two ear rings, they were red, 

circular, with a clasp that were on the ears. :Z 7;,;;f 7.6 ,_ ~/,.£: :_ 
- rJ -4. . ...L ~ ,, "~ l~r- ..1'/t-1 / y ~~A-:'<' ......... b ~.,.,. 

Q. Were these clasps or for what kind ot ears?.·~,.. _,/~). 

A. For pierced ears. 

Q. Did she also relate as to a telephone call that 

was received as the girl was leaving the house? 

A. Yes, her daughter, Ruthie, received a call at that 

~· 

tima, so Ruthie talked over the pho~e while J~~n~er wa~ ~~ the_ t . 

door talking to Mrs. Hubbard.f-~J f ~~/.;;:_,"7"'/ ..L;~- / .... /'"' . 
Cl- --~~ -.4,-.d{, _ _)£.a.,_~/ 

Q. Did she 1&7 who that call was from? 

A. Yes. 

Q. Who was it? 

A. It was from a girlfriend of her's, and they talked 

about goina to a football game that night. 

Q. Do you remember the name of the girl? 

A. I do know it, but I can't recall it right now. 
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" (\ 
-~ Lieutenant Hyniek. 

Q. At the time we questioned Kim Hubbard, or interviewed 

him, where were we located? 

A. We werain the dining room, there was a big table, 

and we were sitting around the tabla drinking coffee. 

Q. All right, when you got in Kim Hubbard • s car, 

did you step on a helmet? 

A. No, Sir, I did not. 

Q. No further questions. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. I notice Officer that when the District Attorney 

asked you, "Well, do you know the name of the girl?", and you sa~ 

"I know it, but I can't remember it now.", correct? 

A. That is right. 

Q. That shows even you, a trained Police Officer, you 

han faul.ty memory, right? 

A. I would not say a faul.ty memory. 

~. Something wrong with it? 

A. I just don't recall the name. 

Q. You may step down. 

(Excused from witness stand.). 

SGT. EDWARD PETERSON, previously swom, recalled 

to the witness stand and testified as follows: 

By Mr. Fierro: 
i 

M&ke an otter at Side Bar. 

(AT SIDE BAR.). 

(~;y~ i 
I 
i 
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1169. 
~ 

(~~ Lieutenant Hynick. 

Q. At the time we questioned Kim Hubbard, or interviewed 

hiJD, where were we located? 

A. We werein the dining room, there was a big table, 

and we were sitting around the table drinking coffee. 

Q. All right, when you got in Kim Hubbard's car, 

did you step on a helmet? 

A. Ho, Sir, I did not. 

Q. No turther questions. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. I notice Otticer that when the District Attorney 

asked you .. "Well, do you know the name of the girl?", and you sa~ 

"I know it, but I can't remember it now.", correct? 

A. That is right. 

Q. That shows evan you, a trained Police Officer, you 

han taulty memory, right? 

A • I would not say a faulty memory. 

Q. Something wrong with it? 

A. I just don't recall the name. 

Q. You may step down. 

(Excused from witness stand.). 

SGT. EDWARD PETERSON, previously sworn, recalled 

to the witness stand and testitied as follows: 

By Mr. Fierro: 

Make an otter at Side Bar. 

(AT SIDE BAR.). 



1170. 

Sgt. Peterson. 

By Mr. Ertel: 

Conversation with Mrs. Hubbard and where we 

questioned Kim. 

By Mr. Fierro: 

That don't tell me anything. 

By The court 1 

Be more specific. 

By Mr. Ertel: 

Specifically, the same thing as Otricer Hynick 

testified to. 

By Mr. Fierros 

That is not specific, I would like to know what 

this O~cer is going to say in rebuttal. 

By Mr. Ertels 

Location where we questioned Kim, we were in the 

living roam. The fact we were sitting around the table drinking 

coffee. That we questioned Mrs. Hubbard, and Mrs. Hubbard 

stated that Kim was home all afternoon atter getting the buffer, 

he waa butting until he went out in the evening looking tor 

Jennifer, and that she described the clothing that Jennifer had _, 

~-

By Mr. Fierro: 

B7 'lbe Courts 

Over ruled. 

(END Ol SIDE BAR.). 
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Sgt. Peterson. 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. Officer Peterson. did you havethe oecasion on 

October 31st to go to the Hubbard home? 

A. Yes, Sir, I did. 

Q. Did you have the occasion to speak with Mrs • 

Hubbard there? 

A. Yea. Sir. 

Q. Where was that? 

A. In the dining room of the Hubbard home. 

Q. Was it around the table? 

A. Yes, Sir, it was. 

Q. Were you serYed coffee? 

A. Yes, Sir, we were. 

1171. 

Q. Now, when you talked to Mrs. Hubbard, what did she 

tell you about Kim's activities on that day? 

A. Mrs. Hubbard said Kim got up around l: 00. 

He went down to the store and bought three packs of cigarettes. 

and came back to the house. Then he went over to the Williamsport, 

over to the Rentall Service forthe purpose of renting a buffer, 

returned to the house. and according to Mrs. Hubbard, Kim spent 

moat of the day in the house butting the floor until later on that 

evening towards dark when Mrs. Hubbard sent Kim Hubbard out to 
look tor Jennifer Hill. 1 5 ~ ,.\17 r, ;,; ,4 7 5'"1:? ft;. a ·, ,. h/ ,' /?~ ,,. -· ~, 

.-'7.--c~l¥' £ 4 ,-:?~._-;-:// ./l• ·.-6.-4-~4 
Qo Now, did she give you any receipts or anything there? 

A. No, Sir. 

Did she give anybody any receipts? 
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Sgt. Peterson. 

A. No, Sir. 

Q. Did she describe Jennifer's clothing when she left 

the house and what was going on? 

A. Yea. 

Q. What did she sq when Jennifer left the house? 

A. Mrs. Hubbard said she talked to Jennifer at the 

door aa she was living, and she said she apologized to Jennifer 

tor not having a cooked B'lpper the night before, and she 
- ;· h -1 - -

stated that she had her coat on and the coat was zippered/ .. _,..,- .· 
~ . -

all ot the way up to the neck, and she said she thought it was 

very unuaual because it was such a nice day out, and she described 

the ear rings she was t~aring and she stated the ear rings were ~ 

circular and were red and they had clasps for pierced ears .II l -~ 

Q. Did she say anything as far as telephone calls 

received at that house as Jennifer was leaving? 

A. Yes. 

Q. What did she sq about that? 

A. She said there was a telephone call, and at that 

time Ruthie went and talked on the phone. 

Q. Did she tellyou who was on the other end of 

the phone? 

A. At that time, yea, Sir. 

Q. Who! 

A. Linda Ranck. 

Q. 
I , 

When Kim was questioned, where \ri&S he, Ol' 1nterv1a·v, 

where was he interviewed? 

A. In the dining room. 
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Sgt. Peterson. 

Q. Again, was there coffee on the table and around 

tl'le table? 

A. At that time, I don't recall, I think there waa. 

Q. lfo further questions. 

By Mr. Fie:rroa 

Ro queationa. 

(Bxcueed trom witness stand.}. 

By Mr. Ertel: 

We move into evidence Commonwealth's Exhibits 

Roa • 120 and 125 • 

By The Cou.rt s 

Any objection to No. 120? 

By Mr. Fierro: 

Yes, that is not ~e by the Defendant or in the 

Detendant•s presence or anything else like that. 

BY' The Court : 

The objection is au~tained to No. 120. Now, 

you h&Ye alao stated another number? 

BY' Mr. Ertels 

No. 125. 

By The Courts 

No. 125 is the helmet similar to the other 

one, is that correct? -.. 
By Mr. irtels 

The same make. 

B7 The Court 1 

From Eaatem Wood. An'¥ objection? 
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By Mr. Fierro: 

I object on the grounds this was not identified 

as having any relationship to the Defendant. It is simply 

1174. 

a helmet that a witness brought in and said something like that. 

By The court : 

The objection is over ruled, as the Court recalls 

the testimony was this was the one that was issued, that there 

waa one issued, and the Foreman of Eastern Wood testified 

one s1m11ar to this was issued to the Defendant. 

By Mr. Ertel: 

And the same make. 

BJ The c our;t 2 

Proceed, Mr. Ertel. 

By Mr. Ertel: 

I will offer in No. 124. 

By The court : 

Any objectiop. 

By Mr. Fierro: 

Yes. 

By The Court : 

Admitted without objection. 

By Mr. Fierro: 

He offered it and I said that I objected to it. 

By The Court : 

The objection is sustained. 

(Commonwealth's Exhibits Nos. 125 admitted into evidence.). 
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Colleen Whitenight. 

By Mr. Ertel s 

By Mr. Fierros 

By The Court 1 

By Mr. Fierroa 

Nos. 121. 122 and 123 are in. 

No. they are not. 

Yea, they are. 

Sur-rebuttal. if any? 

Yea. 

1175. 

COLLEEN WHITENIGHT, previously sworn., recal.led and 

testified as tollow•a 

By Mr. Ertelz 

May we have a side Bar? 

(A'r SIDE BAR.). 

By Mr. Fierros 

This witness wil.l testify that her Father was 

not in the store on October 19th at the time that he stated, 
I 

specificallY around 5:00. Further,~ she will state that her 

Father told her that he is going to state. t~e the stand and 

he will lie against her and say she is a liar;) In addition, she 

i3 also going to otter rebuttal testimony that no one could have 

seen a white helmet in Hubbard's car in June, Ju.ly or August. I 

think they are two witnesses who so testified. 

By The Court : 

July, apeo1!1cally. 

By Mr. Fierros 

She will say June, Jul7 and August, because she was 
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Colleen Whitenight. 

By Mr. Ertel s 

By Mr. Fierros 

By The Courta 

By Mr. Fierroa 

Nos. 121, 122 and 123 are in. 

No, they are not. 

Yea, they are. 

Sur-rebuttal, if any? 

Yea. 

1175~ 

COLLBEH WHITENIGHT, previously sworn, recall.ed and 

testified as tollowaa 

By Mr. Ertela 

Ma7 we have a side Bar? 

(A'r SIDE BAR.). 

By Mr. Fierro: 

This witness will testify that her Father was 

not in the store on October 19th at the time that he stated, 
I 

speeitical~ around 5:00. Further,~ she will state that her 

Father told her that he is going to state, t~e the stand and 

he will lie against her and say she is a liar;) In addition, she 

i3 also going to otter rebuttal testimony that no one could have 

seen a white helmet in Hubbard's car in June, July or August. I 

think they are two witnesses who so testified. 

By The Court: 

July, gpeo1!1cally. 

By Mr. Fierros 

She will say June, July and August, because she was 
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Colleen Whitenight. 

in that ear almost daily, and assisted in the cleaning of and 

upkeep ot that ear, and at no time was there any helmet in that 

ear. 

By Mr. Ertel: 

I object, because he already put in evidence 

there was no helmets in that car, he put it on completely 

throughout his car, and our's was only rebuttal, and now this 

is not proper sur-rebuttal. He already had his opportunity 

and these people testified to that all. 

By Mr. Fierro: 

eve ry'body on • 

By The Court z 

I ean say that you had the opportunity to put 

She did testity she never saw a helmet in the 

Defendant'~ car. 

By Mr. Fierros 

I will ask her specific. 

By The Court: 

All right. I will permit it, the objection is 

over ruled. 

(END OP SIDE BAR.). 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. You are Colleen Whitenight, and you understand 

you have been sworn? 

A. Yes. 

Q. Colleen, concerning October 19th while you were 

working at your Father's store on that dav? 
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Colleen Whitenight. 

A. Yes. 

Q. Do you know whether your Father was in the store 

between 4s30 and 5:30 that day? 

A. He wasn't. 

Q. What was your answer? 

A. He-wasn't in the store. 

Q. Are you sure of th& t? 

A. Yea. 

(At this point Mr. Kenneth Whitenight, Father or Witness 

remarked tram the audience as follows:) 

By Mr. Kenneth Whitenights 

Colleen, how can you sit there and lie? For 

God' a sake, you haTe lied enough already. 

By The Court 2 

Sheriff, remove this Gentleman. 

you will have to leave. 

By Mr. Kenneth Wh1 tenight z 

I am sorry, your Honor. 

Mr. Whitenight, 

(:~ 
~ 

(At this point Mr. Kenneth Whitenight was removed from Court Room.). 

B7 The Court : 

Proceed, Mr. Fierro. 

By Mr. Fierro 1 

Q. Colleen, I am trying to sit and think, there is 

an employee or yaur Father's, a Mr. Stahl, do you know him? 

A, Ytl, 

Q. Waa he working there on October 19th1 
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Colleen Whitenight. 

By Mr. Ertel: 

I object. this was not covered in the o~~er. 

By Mr. Fierro: 

I will cover it, I will bring it up to Side Bar. 

By 'l'he Court 1 

Do you wish it at Side Bar? 

By Mr. Ertel: 

I would like to have it at Side Bar. 

(A'l' SIDB BAR.). 

By Mr. Fierro: 

I asked the ~allow, "Didn't Colleen ask you 

about this occasion, whether or not your Father was there?", 

and he aaid that he didn't remember, he denied making that 

statement and sheis going to rebut it. 

(END OF SIDE BAR.). 

By Mr. Fierro: 

Q. Colleen, you knew Mr. Stahl, don't you? 

A. Yes. 

Q. Was he working at your Father's place on 

October 19th? 

A. Yes. 

Q. Well, sometime, whenever it was, let's say in the 

last two or three weeks, whatev,r, did you ask Mr. Stahl whether 

he remembered seeing your Father at the time in question, that 

is between 4JOO and 5&30? 

A. Yes. 

Q. What did he sayf 
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Colleen Whitenight. 0::, 

A. He said he couldn't remember what time. 

Q. Now, Colleen, you previous~ teati~ied, well, 

I will ask you the specific question, did you ever have anything 

to do with Kim's car in specifically in July and August of last 

year? 

right? 

A. Yea. 

Q. Like what' 

A. Well, I waa in it almost eve17 day. 

Q. You were in it almost every day? 

A. Yea. 

Q. I understand you also wrecked the fender, is that 

A. Yes. 

Q. Did you ever have anything to do with it, that is 

maintenance • cleaning or anything like that T 

A. We cleaned it out several times. 

Q. Did you ever assist or do that alone, either way? 

A. Yea. 

Q. You say you were in the, in it almost every day? 

A. Yes. 

By Mr. Ertels 

I object, this is repetitive and leading. 

By The court: 

Retrain from leading and rep~ious. 

By Mr. Fierro1 

Q. Did you ever see a white hat during those months 

in that ear, like this Exhibit down here, No. 1151 
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Colleen Whitenight. 

Q. Never? 

A. No. 

By Mr. Ertel: 

I object to the leading. 

By The Court: 

Retrain tram leading. 

By Mr. Fierro: 

Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertel: 

Q. Did you have a conversation with Mr. Fierro in the 

hall last night? 

A. Conversation about what? 

By The court: 

Be more specific, 

By l.fr, Ertel: 

Q. Did he tell you that they had to get over the helmet 

in the hall last night? 

A. Would you repeat the question? 

Q. Did he tell you out in the hall he had problema 

with the helmet and he had to get over it and he had to ha.v~ vnn 
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Colleen Whitenight. 

testify to it? 

A. Yes. 

Q. Did he tell you that you had to testify that 

your Father lett at 4:30? 

A. He didn't tell me I had to testify. 

Q. He had to change the stories ot the boys that 

teat1tied ooncern1nc the helmet, did he tell you that? 

A. lfo. 

Q. He didn't! 

A. l'fo. 

Q. No t'urther questions. 

By The Court: 

Mr. Fierro? 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

1181. 

Q. Colleen, when I was speaking to you I was speaking 

to a whole group or people, isn't that correct? 

A. Yea. 

Q. And I was asking who knew about the helmet and 

other matters, isn't that true? 

A. Yes. 

Q. And didn't I, not on~ to you •••• 

By Mr. Ertel: 

Objection. 

By Mr. FierroJ 

You brought it up. 

By Mr. Ertelf 

It is leading. 
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Colleen Whitenight. - Ruth Hubbard 

By Mr. Fierro 1 

Q. Didn't I bring up to 7ou and the group that I 

wanted JOU to tell the truth about thia matt.rf 

A. Yea. 

Q. Haven't I constant]¥ said that? 

A. Yea. 

Objection. 

By The Court 1 

I v1l.l. permit it on the record. 

By Kr • Pierro I 

'l'ba t is all. 

By Mr. Brtel& 

Nothing :f\trther. 

(Bxcuaed 1'1"011 the witness stand.). 

1182. 

RUTH HUBBARD, being previous~ nom, recalled and 

teatU'ie4 u 1'ollova r 

By Mr • Brtel& 

~ I approach Side Bar, your Honor? 

By The Court I 

Yes. 

(Side Bar consultation not made a part o'1' the record.). 

DIRD:! EXAMIHA'l'IOll 

ny Mr. Fierroa 

Q. Now, you h&'ft been swom be tore, and you are 

a ~hie Hubbard, to 1denti1'y you on the record? 
• 
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Colleen Whitenight. - Ruth Hubbard 

By Mr. Fterros 

Q. Didn't I bring up to you and the group that I 

wanted roa to tell the truth about this matt.rt 

A. Yea. 

Q. Haven't I eonatantq said that? 

A. Yea. 

By Mr. Ertell 

Objection. 

By The Court I 

I w1l.1 permit it on the record. 

By Mr • Pierro I 

'l'bat is all. 

B7 Mr. Brtels 

Nothing :turther. 

(Bxcuaed 1"1'0111 the witness stand.). 

1182. 

RUTH HUBBARD, being previous~ sworn, recalled and 

teatU'iect aa tollovs r 

By Mr. Ertel a 

M&7 I approaeh Side Bar, your Honor? 

By Tbe Cou.rta 

Yes. 

(Side Bar eonaultatlon not made a part ot the reeord.). 

DIRm'f EXAMIHA'l'IOII 

BT Kr. Fierroa 

Q. Now, you haft been awm betore, and you are 

R. ~hie Hubbard, to identity you on the record? 
• 
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Ruth Hubbard. 

A. Yes. 

Q. Ruthie, on October 19th, ot cour:ae you know Linda 

Ranck? 

A. Yes. 

Q. On October 19th, how many phone calls did you get 

:from Linda? 

A. About tour. 

Q. And can you tell ua ••••• 

By Mr • Ertel: 

I object to anything turther, the offer was ••••• 

By Mr. Fierros 

Time period is all. 

By The court 2 

Proceed. 

By Mr. Fierroz 

Q. Can you tell us between what time periods you got 

those :four calla? 

A. Main4' between 5 100 to 6: 30 • 

Q. Cross examination. 

By Nr. Ertelz 

No questions. 

(Excused from witness stand.). 

(~ 

WILLIAM HAKES, being duly sworn according to law 1 

testified aa follows: 

' I l 
i 
i 
f 

By Mr. lrtel z y, 
' i 

Side Bar. 

(Side Bar consultation not made a part of the record.). 
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(~ 

A. Yes. 

Q. Ruthie.t on October 19th, ot courae you know Linda 

Ranek? 

A. Yea. 

Q. On October 19th1 how many phone calls did you get 

from Linda? 

A. About tour. 

Q. And can you tell ua ••••• 

By Mr • Zrtel: 

I object to anything turther, the offer was ••••• 

By Mr. Fierroa 

Time period is all. 

By The Courts 

Proceed. 

By Mr. Fierros 

Q. Can you tell us between what time periods you got 

those tour calla? 

A. M&inl¥ between 5:00 to 6:30. 

Q. Cross examination. 

By Mr. Ertel: 

No questions. 

(Excused from witness stand.). 

WILLIAM HAKES, being duly sworn according to law, 

testified as follows: 

By Mr. lrtel: y 
Side Bar. 

{Side Bar consultation not made a part ot the record.). 

' 
I 



William Hakes. 

By Mr. Fierro 1 

Q. What is your name? 

A. William Hakes. 

Q. Where do you live? 

A. 1303 West Central Avenue, south Williamsport. 

Q. How old are you? 

A. 18. 

Q. William, do you know X1m Hubbard? 

A. Yea. 

1184. 

Q. Row, referring to 1973, and specifically the 

Summer months ot Ju4f and August, were you familiar w1 th Kim 

Hubbard's car? 

A. Yea. 

Q. Did you see it 1n July and August ot last year? 

A. Yes, quite a few times. 

Q. What do you mean by "quite a few"? 

A. Well, almost every dq he use to come in the Hum­

Dinger and st\dt all ot the time, and I saw it there lots o:r 

times, leave it parked there and he would be inside or 

something, I would come riding through on rrq bike 1 and you know 1 

I would just be sitting there. You always look to see who is 

at the Hum-Dinger betore you stop, and when you drive through, 

and most ot the people pull 1n and right there sets their cars. 

Q. That is how ;you became familiar? 

A. No, I have known Kim tor quite awhile, and we 

went riding around and stutt. 

Q. You mean you were in the car as well? 
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William Hakes. 

A. Yea. 

Q. During July and August, I a.m talking about, last 

year? 

A. Well, I have been 1n quite a few times, I can't 

specifically state July or August. 

Q. Did you see it in July and August of last year? 

A. Yea. 

Q. About how often? 

A. Almoat every d~. 

Q. Did you ever see a white helmet in that car during 

July and August? 

A. I never seen a white helmet in his car at al~. 

Q. At all? 

A. Yes, that is right. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertels 

Q. How long have you known Kim Hubbard? 

A. Oh, about tour or five years. 

Q. A good friend ot his? 

A. Yes, quite a bit. 

Q. Hang out together at the Hum-Dinger? 

A. Well, we, when we were there we hang out together. 

Where else do you hang out together? 

A. We seen him around, I seen him up the school every 

now and then, and you know, whenever, you can't really say where 

(.., 
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William Hakes. - James Carman. 

Q. But he is a good friend of your's? 

A. Yea. 

Q. No turther questions. 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr • Fie.J-re I 

Q. Because he is a good triend ot your's, does that 

mean you would come here and perjure yourself? 

A. Ko, I would not. 

Q. That is all. 

(Bxcused tram witness stand.). 

JAMES CARMAH, being dul.y sworn according to law, 

testified as follows J 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. What is your name? 

A. James Carman. 

Q. Spell your last name? 

A. C a r m a n. 

Q. James, where do you live? 

A. Du.Boiatown. 

Q. Do you know Kim Hubbard? 

A. Yes. 

Q. I am now going to aak you questions specitical.ly 

referring to 1973, J~ and August 1 did you know Kim Hubbard's 

car at that timeT 

A. Yes, I did. 

Q. Did you see it? 
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William Hakes. - James Carman. 

Q. But he is a good friend of your's? 

A. Yes. 

Q. No turther questions. 

RE-DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fiene z 

Q. Because he is a good friend ot your's, does that 

mean you would come here and perjure yourselt? 

A. l'lo, I would not • 

Q. That is all. 

(Bxcused tram witness stand.). 

JAMES CARMAH, being dul7 sworn according to law • 

testified as tollowa J 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierro: 

Q. What is your name? 

A. James Carman. 

Q. Spell your last name? 

A. C a r m a n. 

Q. James, where do you live? 

A. DuBo1atown. 

Q. Do you know lU.m Hubbard? 

A. Yes. 

Q. I am now going to aak you questions spec1t1cal.l.y 

reterring to 1973, July and August, did you know Kim Hubbard's 

car at that timeT 

A. Yes, I did. 

Q. Did you see it? 
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James Carman. 

A. Yes. 

Q. About how often? 

A. About three weeks a week. 

Q. Were you 1n it? 

A. Yes, I was, once. 

Q. Where would you see this car? 

A. Down at the Hum-Dinger. 

Q. Did you at any time on the occasions 

car, ever see & wh1 te helmet 1n that car? 

A. No, I didn't. 

Q. Are you sure? 

A. I am positive. 

By Mr. ErteL: 

Objection. 

By The Court : 

You may cross examine. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertelz 

Q. What kind or car does he have? 

A. Oldsmobile. 

Q. Is it damaged? 

A. Yes. 

Q. When was it damaged 1 

A. I can't remember. 

Q. Well, you had seen the car, right? 

A. Yes. 

1187. 

you saw this 

Q. You saw it damaged, approximately when was it 
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Ja.mes Carman. 

damaged? 

A. When I saw it, it was around September that it 

was damaged, I juat didn't notice it. 

Q. You didn't notice the damage? 

A. Mo. 

1188. 

Q. And 10\1 saw the car at leaat three times a week 

and you didn't notice the damage? 

A. ao, I was usuallY juat down at the Hum-Dinger 

and you know, leaving. 

Q. And you say it was 1n September that you think 1 t 

was damaged? 

A. Yea, it was around there. 

Q. How, did you ever, when did you see the white 

halmet in the car? 

A. I never saw the wh1 te helmet in the car. 

Q. But you never saw, the damage you didn't notice 

eithez- tor awhUe, did you? 

A. Ro. 

Q. No turther questions. 

By Mr. Fierro' 

That is all, 

(Excused tram witness stand.) 

Alftll)lfY MUSSARB, being duly swom according to law, 

teati~ied aa tollowsa 

DIRECT EXAMIRATIOI 

By Mr. Pierro1 

Q. State your name? 
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damaged? 

A. When I saw it, it was around September that it 

was damaged, I juat didn't notice it. 

Q. You didn't notice the damage? 

A. No. 

1188. 

Q. And you saw the car at least three times a week 

and you didn't notice the damase 7 

A. ao, I waa usually juat down at the Hum-Dinger 

and you know, leaving. 

Q. And you say it was in September that you think it 

was damaged? 

A. Yea, it was around there. 

Q. How, did you ever, when did you see the white 

helmet in the car? 

A. I never saw the white helmet in the car. 

Q. But you never saw, the damage you didn't notice 

either tor awhUe, did you? 

A. Ko. 

Q. No turther questions. 

By Mr. Fierros 

That is all, 

(Excused t~ witness stand.) 

AR'r~K)HY MUSSARB, being du4' swom according to law, 

teatitied aa tollowas 

DIRECT EXAMIRATIOI 

By Mr. Pierro1 

Q. State your name? 
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Anthony Mussare. 

August? 

August? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

Anthony Mussare. 

Where do you live? 

South Side. 

What street? 

Lincoln Avenue. 

Anthony~ do you know Kim Hubbard? 

Yea, I do. 

Were you familiar with his car? 

Yes. 

Were yau familiar with his car last July and 

A. Yea • 

Q. How often would you say you saw it last July a.nd ~ 

A. Quite a few times. 

Q. What does that mean, "quite a few"? 

A. Well, I would say I didn't see it about ten times. 

Q. You didn't see it about ten times? 

A. Right. 

Q. What does that mean concerning the rest of the time? 

A. That means I saw it. 

Q. You saw it? 

A. Right. 

Q. Have you ever been in 1t during those months? 

A. Yes. 

Q. Anthony, did you ever see a white helmet in that 

car during those months? 
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Anthony Mtaare. 

A. No, I didn't. 

Q. Are you sure ot that? 

A. Yes. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATIOlf 

By Mr. Ertel: 

Q. You lmow Kim Hubbard quite well? 

A. I have known him tor a long time 11 but r was not 

close to him. 

Q. You saw him at the Hum-Dinger on October 29th, 

didn't you '1 

A. Yes, I did. 

Q. What time did you see him at the Hum-Dinger? 

A. We skipped school, I believe it was that day, 

and 1 t was in the afternoon sane time. 

Q. You skipped school? 

A. Right. 

Q. School was in session,. you just played "hooky", 

is that right? 

A. Missed a class. 

Q. You got out ot school and went down to the 

Hum-Dinger for that time? 

A. No1 I only have one class &t 3:00, and I didn't 

teel like go1ng. 

Q. Did you go in the morning? 

A. I had no classes. 

Q. Did you go to South Williamsport High School 1 
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Anthony Mussare. 

A. No, this is WACC. 

Q. Okay, what time did you see Kim there? 

A. In the afternoon. 

Q. Was, what was he wearing? 

A. I wasn't sure. 

Q. You seen hia car quite otten, is that right? 

A. Quite a rew times. 

Q. Was there any damage to it? 

A. Yes. 

Q. Where? 

A. The left side of the car. 

Q. Was, what, on the door? 

A. No, I believe it was in the front. 

Q. When did th& t happen? 

A. I have no idea. 

Q. Well, when did you first see it? 

1191. 

(1 . .... 

A. When I took him down to the Borough Police Office, 

and let me see, August or September. 

Q. That is when you saw the damage on his car? 

A. Yes. 

Q. You are sure or that? 

A. Yes. 

Q. No further questions. 

By Mr. Fierrot 

Step down. 

(Excused from witness stand.). 

I 
i 
1 

vi 
[ 
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Basil Ch:ryasoa. 

By The Court: 

We will reeess. The Defendant is excused. 

The Jury is excused. Court ia recessed. May I see Counsel 

at Side Bar tor a moment betore the recess. 

(Side Bar conau1tation not made a part ot the record.). 

(Recessed at l0:4o A.M., EDST.) 

(Reconvened at Ua05 A.M., EDlrl'.). 

By '1'he Cou.rt 1 

Proceed, Mr. Fierro. 

1192. 

BASIL CHRYSSOS, being du.ly swam according to law, 

teat1t1ed aa tollowss 

DIREC'l EXAMntA1'ION 

By Mr. Pierro a 

Q,. What is your name? 

A. Basil ChJ:T8SOs • 

Q. Where do you live? 

A. 223 West Southem Avenue. 

Q. Do you know Kim? 

A. Yes, I do. 

Q. How long? 

A. Since about 9th grade. 

Q. Referring now to last year, particularly July 

and Auguat, were you familiar with his car at that time? 

A. Yes, Sir. 

Q. can rou tell. us abwt bow otten you aw 1 t during 

that time? 

A. Once or twice a dq, m.&¥be three times really. He 
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Basil Chrysaoa. 

goes by all ot the t1m.a. 

Q. Have you ever been in it during that time? 

A. A cauple ot times I have been in it. 

Q. At~ aJ.J. during the times you saw it during July 

and August, did you ever see a white helmet in that car? 

A. Never. 

Q. Cross examination. 

CROSS BXAMIKATIOI 

By Mr. Ertel a 

Q. Are you a good tri.end ot Kim Hubbard? 

A. Pretty good. 

1193. 

Q. 

A. 

Did you see him at the ~Dinger on October 19th? 

No, I don't belleve I did. 

Q. Were you there with John Dunkelberger? 

A. I don't remember the date, because I probably was 

at the College, I don 1 t know that date. 

Q. You don•t remember the 19th at all? 

A. No. 

Q. You don • t remember being at the Hum-Dinger? 

A. I probably was, it they s~ I was 1 I don't know, 

I ca.n't remember baak to the 19th. 

Q. You can't remember back to October? 

A. I can remember to October, but not to a certain 

data. 
t: 

Q. You don't remember it you were there with a guy by vr'· 
the name ot Bryan, Anthony Muasare? 

A. They are good friends ot mine, I usually hang around 
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Basil Chcyssos. 

w1 th them, so I probably waa, 

know. 

Q, Do you remember Hubbard being in there? 

A. I said I didn't remember the date, eo I don't 

Q. Did you ever see Hubbard wearing combat boots? 

A. I don't notice his shoes. 

1194. 

Q. You don't notice people's shoea, except you saw 

lllbb&rd all during the time ot J~ and August 1 

A. U~ when you look at a guy you look at his 

face, you don't look at boots. 

Q. Did you notice his car waa damaged? 

A. Hot in the SUmmer, he probably got it banged up 

October,aometime attar September. 

Q. Did ~ talk about this in the hAll about the 

car being banged up? 

A. It was not banged up in the SUDI!ler, because I 

was with him prett;r good. 

Q. Did you speak about this out in the hallway, 

juat before you walked 1n 1 

A. I heard about it, 

Q. You heard about the car being banged up, out in the 

halllf&J' tal.k1ng about 1 t? 

A. Yes. 

Q. You knew I was questioning about that, didn't 

you! 

A. Well, somebody said you were going to, 

Q, I move to strike all ot the rest ot the witnesses 
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1195. 
Basil Chryssos. 

that are in the hallway, they were discussing the questions 

asked 1n the Court Room and that is against the permission of 

this Court. 

By The Courta 

The objection is over ruled. 

By Mr. Ertel: 

Q. Who else did you talk to in the hal.lway? 

A. I didn It talk to a.nybody, they were talking there. 

Q. Who all was talking? 

A. A whole bunch ot people. 

Q. You know the people who were talking, don't 

you? \., 
A. I think. 

Q. Who were they? 

By Mr. Fierro: 

There are many comments being made in the audience. 

By The Court a 

Again, the Court wU.l. clear those that are making 

comments it they continue. 

By Mr. Ertel z 

there? 

Q. Who was talking in the h&llwa:r? 

A. Everybody was talking. 

Q. Well, name some ot them, you know who were out 
' I 
I 
i 

A. Tal.king about the car, I don 1 t know, I just heard l~ l 
it was banged up 1n October. 

Q. You heard it was banged up 1n October? 
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1196. 
Basil Chryssos. 

A. Yes, and I knew he was not banged up in the 

Summer. 
'""/ 

Q. Did James Carman talk to you? 

A. Listen, I seen the car in the Summer, I swore to it 

that I didn't see it banged up in the Summer, what better can you 

ask. 

Q. Were you talking to James Carman in the hallway? 

A. I don't know James Carman. 

Q. How about Tony Mussare? 

A. I do know him. 

Q. Was he out there? 

A. Yes. 

Q. He was talking? 

A. He was talking. 

Q. Everybody else was all in a group talking together 

about thia~ weren't you, with Mr. Fierro? 

A. Not about the car. no. Mr. Fierro told me I was 

on the stand next. 

Q. He told you about the helmet, you were going to be 

questioned about the helmet? 

A. I knew I was going to be questioned about the helmet. 

Q. When did you know that 1 

A. When you guys first started talking about 1 t. 

Q. When were you subpoenaed here? 

A. I was not subpoenaed. 

Q. You. were you asked to come down here to talk 

about the helmet? ' 

A. Yes. 



B&sil Chrysaoa. - Thomas Bryan. 

Q. When? 

A. Today. 

Q, lfo turther questions. 

RE-DIREC'r EXAMINATION 

By Mr. Fierros 

Q. Do you understand that you &re under oath? 

A. Yea, Sir. 

Q. Step down. 

(Bxcuaed tram the w1 tn eas a tand. ) • 

By The Court 1 

1197· 

Would 10U see that the balance ot your witnesses 

are sequestered on a separate room? 

By Mr. Brtala 

It ia too late. 

(Side Bar consu1tat1on. not made a part ot the record.). 

~8 BRYAlf, being duly sworn according to law, 

teat1t1ed as tollowaa 
DIRECT EXAMIIfA'!IOB 

By Mr. Fierro a 

Q. What iayour name! 

A. Thomas William Bryan. 

Q. Where do you live? 

A. 630 Grace Street. 

Q. Is that South Williamaport? 

A. Williamsport • 

Q. Do you know 11m Hubbarctt 

A. Yea. 

Q. How long have you known himt 
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Basil Chryssoa. - Thomas Bryan. 

Q. When? 

A. Today. 

Q. Jo 1\lrthe~ questions. 

RE·DDEC'r EXAMIRATIOB 

By Mr. Fierros 

Q. Do you understand that you are under oath? 

A. Yea. Sir. 

Q. Step down. 

(Bxcuaed :tram the witness stand.). 

By The Courts 

1197· 

Would you see that the balance ot your witnesses 

are sequestered on a separate room? 

By Mr. Ertel a 

It ia too late. 

(Side Bar consultation not made a part ot the record.). 

TIJJMAS BRYAK, being duly swom according to law, 

teat1t1ed as followsa 
DIBECT EXAMINATION 

By Mr. Fierroa 

Q. What iayour n&Mf 

A. Them&a William Bryan. 

Q. Where do you 11 ve 1 

A. 630 Grace Street. 

Q. Is that South W1111amaport? 

A. Williamaport. 

Q. Do you know 11m Rubbarctt 

A. Yea. 

Q. How long have you known himf 
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Thomas Bryan. 

A. Four or five years. 

Q. Last year, particularly in July and August, were 

you familiar with his car? 

A. Yes, Sir. 

Q. Can you tell us how often you saw 1 t during those 

months? 

A. Oh, once or twice a week. 

Q. Were you ever 1n it during those months? 

A. Yea, Sir. 

Q. Tell us, did you ever see a white helmet in that 

car? 

A. No, Sir. 

Q. Cross examination. 

CROSS BXAMIIUTION 

By Mr. Brtela 

Q. Did you ever see anything else in tl'a t car? 

A. I think sane hub caps or something like that. 

Q. That 1s all? 

A. I believe so. 

Q. You never saw any sneakers? 

A. No, Sir. 

Q. Did you see the hub caps on the back window sill? 

A. No, Sir. 

Q. Where were they? 

A. They were on the floor. 

Q. Were the;r there all Summer? 

A. I don't remember, I didn't look, I was not in the bac 

seat too often. 
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Basil C}1ryssoa. - Thomas Bryan. 

Q. When? 

A. Today. 

Q. Ko f\lrther questions. 

RE·DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierros 

Q. Do you understand that you are under oath? 

A. Yea. Sir. 

Q. Step down. 

(Bxcused tram the witness stand.). 

By The Courts 

Would you see that the balance ot your witnesses 

are sequestered on a separate room? 

By Mr. Ertels 

It is too late. 

(Side Bar consu1tat1on not made a part of' the record.). 

'l'JI)MAS BRYAlf, being duly swom according to 1aw, 

teat1t1ed aa tollcnnJa 
DI.RD:'l' EXAMINATION 

By Mr. Fierro a 

Q. What iayour name? 

A. Thcm&a William Bryan. 

Q. Where do you live? 

A. 630 Grace Street. 

Q. Is that South Williamaport? 

A. Williamaport. 

Q. Do you know I1m Hubbard t 

A. Yea. 

Q. How long have you known himf 

L,. 



Nancy Stuempfle. 

Q. No further questions. 

(Excused from witness stand.). 

1199. 

NANCY R. STtJEMPFLE, previously sworn, recalled and 

testified as follows: 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Pierro a 

Q. What is your name? 

A. Raney R. Stuemptle. 

Q. Where do you live? 

A. 222 Spring Street, Dubo1atown. 

Q. Do you know Kim Hub bard 1 

A. Yea, I do. 

Q. Bow long? 

By The Courts 

She testified before about these items. 

By Mr • Pierro I 

Q. Were you familiar with KJ.m' s ear in JUly and 

August ot laat year? 

A. Yes, I was. 

Q. How otten would you say you saw 1 t during those 

months? 

A. Qu1 te otten. 

Q. What does that mean? 

A. Well, at leaat twice a week. I am a good triend 

ot Colleen' a and they dated, and rtf¥ boytriend and I doubled 

with them. 

Q. How otten would you say you were in that car during 

(~ 



Nancy Stuempf1e. 

Q. No further questions. 

(Excused from witness stand.). 

1199· 

NANCY R. STUl!MPFLE1 previously sworn, recalled and 

testified as follows: 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. :Pierro a 

Q. What 1a your name? 

A. Haney R. Stuempfle. 

Q. Where do you live? 

A. 222 Spring Street, Duboistown. 

Q. Do you know Kim Hubbard 1 

A. Yea, I do. 

Q. Bow long? 

By The Court I 

She testified before about these items. 

By MJ" • Pierro I 

Q. Were you tamil.i&r with Kim' a car in July and 

August ot lut year? 

A. Yes, I was. 

Q. How otten would you say you saw it during those 

months? 

A. Quite often. 

Q. What does that mean? 

A. Well, at leaet twice a week. I am a good triend 

or Colleen 1 a and the7 dated, and rrq boyfriend and I doubled 

with them. 

Q. How otten would you say you wre in that car during 
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Nancy Stuemptle. 

those months? 

A. A tev times, not as many as I saw the car. 

Q. Whenever you saw the car during those months, 

or whenever you were 1n it, did you ever see any white helmets 

in that car7 

A. Ko, I did not. 

Q. Croaa examination. 

CROSS EXAMIKATIOR 

By Mr. Ertela 

Q. What did you see in the car? 

A. On which occasion 1 

Q. Arr:f occasion T 

A. Well, when we nnt to Knoebel's Grove he had a lot 

ot tools in it and we complained, it was a little dusty, nothing 

unusual. 

Q. lfever saw anything unusual 1n the car? 

A. llo, Sir. 

Q. Never saw a bayonet in it? 

A. No. 

Q. Did you ever see a sheath ot a bayonet? 

A. &o, I don't know what that is. 

Q. Ot a knite, about that long? 

By Mr. Pierroa 

A sheath is not a knite. 

B;y Mr. lrtell 

She asked what a bayonet was, and it was in a sheath. 

Q. Did you ever see that? 



Nancy Stuempfle. 

A. No. 

Q. You never saw anything else other than just 

tools in the car? 

A. Hub caps. 

Q. Where were the hub caps? 

A. On the floor. 

Q. How ofien did you see that in there? 

A. I eouldn't tell you. 

Q. You don't remember how long you saw that? 

A. Ko. 

1201. 

Q. What waa Kim wearing when you saw him on the 19th? 

either? 

A. I don't remember. (.... 

Q. See those combat boots on the table? 

A. Yea. 

Q. Did you see him wear those? 

A. I don't remember. 

Q. You don't remember ever seeing him wear those 

A. Ho. I never really looked at his feet. 

Q. No turther questions. 

(Bxcuae4 tram witness stand.). 

PHAlOt STRYKER, being duly swom according to law, 

testified •• tollowaa 

By Mr. Pierroa 

Q. State your name! 

A. rrank stryker. 
! 
I 

' ! . 



\) Nancy Stuemp~le. 

A. Ro. 

Q. You never saw anything else other than just 

tools 1n the car? 

A. Hub caps. 

Q. Where were the hub caps? 

A. On the floor. 

Q. How otten did yau see that in there? 

A. I eouldn' t tell you. 

Q. You don't remember how long you saw that? 

A. Ko. 

1201. 

Q. What was Kim wearing when you saw him on the 19th? 

either? 

A. I don't remember. (.. 

Q. See those eombat boots on the table? 

A. Yea. 

Q. Did you see him wear those? 

A. I don't remember. 

Q. You don't remember ever seeing him wear those 

A. Ho. I never really looked at his ~eet. 

Q. Ro turther questions. 

(Bxeuaed from witness stand.). 

P1tUIX STRYKBR, being duly sworn aecording to law, 

testiried •• followaa 

By Mr. Pierros 

Q. State your name! 

A. lrank Stryker, 
I 
I 

i. 
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Frank stryker. 

August? 

Q. Prank, where do you live? 

A. 314 Winter Street 1 Dubois town. 

Q. Do you know lC1m Hubbard? 

A. Yea. 

Q. How long have you known him? 

A. Three or tour years maybe. 

Q. Are you familiar with thia car? 

A. Yes. 

Q. Were you tamU.iar with the ear last July and 

A. Yea. 

Q. How otten woul.d you say that you saw the car last 

Ju.ly and August? 

A. Well, I would B8¥ that I saw it maybe every cia¥, 

t::ut I wasn't 1n it every dq. 

Q. But you say you saw it almost every day? 

A. Yea. 

Q. l'fow, as otten as you saw it last July and August, 

Prank, did you ever see any white helmet 1n that car? 

A. lo. 

Q. Croaa examination. 

CROSS BXAMilfATIOlf 

By Mr. Ertel a 

Q. Do you go to CCillllllUnity College? 

A. lfo. 

Q. Were you up the Community College? 

A. lfo. 



1203. 

Frank Stryker. 

Q. Have you been trying to get witnesses lined up 

in this ease 1 

A. No. 

Q.. You have not been talking to anybody about being 

a witness in this case? 

A. Bo. 

Q. Bone, not at all? 

A. lfo. 

Q. You didn't discuss it out in the hallway at a.ll? 

A. I didn't talk. 

Q. You were listening out there? 

A. I heard talk. 

Q. You heard talk? 

A. Yes. 

Q. You heard talk about the white helmet, didn't you? 

A. SCID8. 

Q. You heard talk about when the car was damaged, 

didn't you? 

A. Yes. 

Q. Did you see Kim Hubbard on October 19th? 

A. I don't remember. 

Q. You don • t remember? 

A. llo. 

Q. Did you see hill on the 18th? 

A. I can't remember that tar bac::k. 

Q. Do you see those combat boots on the table there? 

A. Yes. 



Frank Stryker. 

Q. Did you ever see Kim Hubbard wear them? 

A. No. 

Q. You never saw X1.m wearing combat boots? 

A. Ro. 

Q. You are sure o~ that 1 

A. Yea. 

Q. You are a good ~riend o~ Kim's? 

A. Yea. 

Q. Ran around with him all l.&at Summer? 

A. Pretty much. 

Q. You never saw him wear the combat boots? 

A. No. 

Q. He always wore sneakers? 

A. Yea. 

Q. All ot the time 1 

A. Whenever I saw him he had sneakers on. 

Q. Do you consider youraelt a good triend ot his? 

A. Yea. 

Q. Do you know ltinney? 

A. Which one? 

Q. David ltinne,-? 

A. Yea. 

Q. Is he a good triend ot Hubbard 1 

A. I would not know. 

Q. YeN don't know? 

A. No. 

Q. Do you know he worked w1 th him? 

12o4. 

I 
' 

' : 



\() 

'·~ 

1205. 
Frank Stryker. 

A. No, I don't know that. 

Q. Do you know where Kim worked? 

A. lfo. 

Q. Do you know he worked at Eastern Wood? 

A. No. 

Q. You know when his car was damaged now., don't you? 

A. Yea. 

Q. When did he paint his car? 

A. I didn 1 t know that he did. 

Q. You didn't know he painted his car? 

A. Ro. 

Q. So you seen the car over the last two years, how 

long haa he had the car? 

A. I can't remember that. 

Q. Well,hAve you seen the car over the last year? 

A. All I can remember seeing it was 1n the Swnmer. 

Q. Well, you have known him tor a long time, haven't 

A. Yes, but I have known him through school, but other 

than that I didn't see him. 

Q. Did you see him at the Hum-Dinger? 

A. Starting this SUmmer, but betore that I didn't 

see him other than school. 

hilll? 

Q. I thought you said you lmew him for three years? 

A. In school, that don 1 t mean I ran around w1 th him. 

Q. Did you see his car when you were in school with 
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Prank Stryker • 

A. Not 1n school. 

Q. Didn't he drive the car to school? 

A. I don't know. 

Q. What color is the car? 

A. Green. 

Q. What kind ot green 1 

A. I don't know what kind. 

Q. You don • t know the color? 

A. It ia light, it is not dark green, 

Q. Is it metallic green? 

A. I would not know. 

1206. 

Q. Well,. )'OU have seen the car on many occasions, 

you know what metallic green looks like 1 don 1 t you 1 

By Mr. Fierroa 

I object, it he doesn't know, he doesn't know. 

By The Court a 

Q. Do you knoW what metallic green looka like7 

A. Ro. 

Q. The objection is sustained, 

By Mr. Brtela 

Ro turther questions. 

Rl· DIRECT EXAMilfATIOR 

~Mr. Pierroa 

Q. Y~ wre asked about being a friend ot Kim's, 

althOUgh 70\1 &N a trienc! ot his would you come here and perjure 

youraelt because ot that reason 1 

A. lo, 



Michael Millhouse. 

Q. Th&t is all. 

(Bxcused from witness stand.). 

1207. 

MICHAEL m.tJJOUSE, being duly sworn according to law, 

testified as followaa 

DIR!X:T EXAMIMATIOH 

By Mr. Fierroa 

that time? 

months? 

Q. What 1s your name? 

A. Michael Millhouse. 

Q. Do you lmow 1t1m Hubbard 1 

Q. About how long have you lmown him? 

A. Two years. 

Q. Were you familiar with his car l&at year? 

A. Yea, I was. 

Q. ParticularJ.s' JUly and August, did you see it at 

A. Yes. 

Q. Can you tell us how otten you saw it during those 

A. Every night. 

Q. Every night you said? 

A. JUst about. 

Q. About how otten would you s~ you were 1n it, 

and I am ~ talking about J'uly and August o~ last year? 

A. Four or tive times a week. 

Q. Michael, trcm what you have Just told this Jury, 

can you tell them whether you ever saw a white helmet 1n the 
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(~ Michael Millhouse. 

car during those months? 

A. Ro• I didn't. 

Q. Croea examination. 

CROSS EXAMIHATION 

By Mr. lrtela 

Quarry! 

Q. Mr. MUlhouae, did you ever see his car up the 

A. Yea, I did. 

Q. Where ia the Quarry? 

A. Sulphur Spring Road. 

Q. What is about two minutes trom dONntown? 

A. I would not know. 

Q·. Did you ever ride up there in his car? 

A. Yea. 

Q. Hung out there a lot at the Quarry, didn't you? 

A. I didn't• no. 

Q. You saw Kim up the Quarry, didn't you? 

By Mr. Pierro a 

I object, this is not pertinent and not relevant. 

By The Court I 

The objection 1a sustained. 

By Mr. Ertel a 

Q. Did you see his car there? 

By Mr. :Vierroa 

I obJect. 

By The Cow-t: 
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Michael Millhouse. 

By Mr. Ertel: 

Q. How many times did you see his car? 

A. Where? 

Q. At the Quarry? 

By Mr. Fierro: 

I object. 

By The Court: 

The objection is sustained. 

By Mr.Brtel: 

Q. What else did you see in the car? 

1209. 

A. A couple ot hub caps, papers, trash laying all. 

over. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Did you see a b&¥onet? 

No, I di.dn 1 t. 

Did you see the sheath for the b~onet? 

No. 

Never saw that either? 

Mo. 

Q. You are a very good friend o~ Kim Hubbard • a, are 

you not? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Pretty good. 

And you ran around together a lot? 

Yes. 

Where did you go in that car? 

Riding around. 

Q. Mow, Kim really didn't take very good care ot 

car at all, did he? 

' 

l_:;~; 
his i 

l 
I 

I 
I, 



Michael Millhouse • 

By Mr. Pierro: 

I object to that, that calls for a conclusion 

fJ"OJD this witness. 

By 'nle Court I 

The objection is sustained. 

By Mr. Ertel I 

Q. Did you ever see him clean the car out 1 

A. A couple ot times. 

Q. But general..l.T it had a bunch ot trash in it? 

By M7. :r1erro1 

I object to that. 

By The Court: 

Sustained. 

By Mr. Brtelz 

1210. 

Q. What all did you see in it, did you see the hub 

caps 1n it a couple or times? 

By Mr. Pierroa 

I object, he answered the question what he saw 

1n the car. 

By 'l'he Court I 

Sustained. 

By Mr. lrtela 

I want to get a period of time. 

By The Court I 

Eatablish the time, 

By Mr. lrtela 

Q. Through July and August did you see the hub caps 
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Michael Millhouse. 

1n there all of the time? 

there? 

A. I don't remember. 

Q. Did you see those, do you see those combat boots 

A. Yes. 

Q. Did you ever see Kim wear them? 

A. No. 

Q. You never saw him wear those combat boots? 

A. I don't remember, I didn't take and look at his :feet. 

Q. You, have you discussed your testimony outside? 

A. No. 

Q. there? 

A. Yes~ I heard them. 

Q. You heard them talking about the accident? 

A. No. 

Q. You never heard them talk about the accident? 

A. Ko. 

Q. You knew when the accident waa, don't you? 

A. I knew about when it was. 

Q. But you never heard them talking out in the hallway? 

A. No. 

Q. Now, have you seen this car beyond July and August, 

did you see it back in the Spring too? 

A. Yea. 

l 
' 

I 
I 
i 

\:~: Q. Oid you ever see a white helmet in the Spring 'I 

A. Bo. 

Q. Bver see one in the Fall? 
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Michael Millhouse. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

I never seen a helmet in that car. 

Never? 

Never. 

What color is the car? 

Green. 

What kind ot green? 

Metallic green. 

Do you know it that car has been painted? 

No. I don't know. 

Was it 1 h&s it always been metallic green? 

I guess, I don't know. 

Did you see the car atter October 31st? 

No, I d1dn 1t. 

Never saw the car af'ter that 1 

No. 

How about af'ter the 24th or October? 

Ifo. 

Kever saw the car then either? 

No. 

1212. 

Q. 

A. 

When did you see the car .. just July and August? 

September, beginning ot October mqbe. 

Q. Maybe• you don't remember? 

A. lfo, I don't. 

Q. l'fo turther questions. 

B7 Mr. Fierro 1 

Step down. 

(llxcused from witness stand.). 
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William Barr. 

WITJ .. T..AM BARR, .Previously sworn, recalled and 

testified as followaz 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierroz 

1213. 

Q. I understand th&t you have been previously sworn, 

state your name tor the record? 

A. William B&rr. 

Q. How long have you known Kim Hubbard? 

A. A couple ot years. 

Q. Were you familiar with his car? 

A. Yea. 

Q. lfow • particularly last year in Ju1y and August, 

were you familiar with his car, did you see it? 

A. Yea. 

Q. About how o:rten? 

A. Quite a tew. 

Q. What does that mean? 

A. Three or tour times a week. 

Q. Were you ever in it during those months? 

A. Yes. 

Q. About how ot'ten? 

A. A few times. 

Q. What 1a a "tew times"? 

A. Ten. 

Q. During those months whenever you saw it or whenever 1 
I 

you wre 1n it, as you have Juat described, did yau ever see &IV~ ~ 
l 

white helmet or any helmet in that car? 

A. llo. 



1214. 

William Barr. 

By Mr. 

ears? 

Q.. Cross examination. 

CROSS BXAMIHATIOH 

Ertel: 

Q. Did you ever see him wear these combat boots? 

A. No. 

Q. You never aaw him wear thoaa combat boot a '1 

A. Ho. 

Q. Did you take particular note ot his teet? 

A. lfo. 

Q. Did you take particular note ot what is in people's 

A. Sometimes. 

Q. Did you ever see &nJ' sneakers in his? 

A. Mo. 

Q. Did you ever see a sheath ot a b~onet? 

A. No. 

Q. Did you look around in the car? 

A. Sometimes when I was in it. 

Q. Waa it clean or dirty? 

A. Sanetimea clean and sometimes dirty. 

Q. What color waa the car? 

A. Green. 

Q. What color ot green? 

A. Light green. 

Q. Metallic, would that be a better description? 

A. Yes. 

Q. Do you know when it waa painted? 



1215. 

Willi&m Barr. 

A. No. 

Q.· Well, you have been in and out of this car over 

a long period of time, is that right? 

October? 

October? 

Barracks. 

A. JUst this Summer I have been in it. 

Q. 'nlat is the only time you have been in it? 

A. Yea. 

Q. Have you ever been in it atter the 24th of 

A. No. 

Q. Did you ever see it atter the 24th of October? 

A. Yes. 

Q. Did you ever see a white helmet in it then? 

A. Mo. 

Q. Never saw a white helmet in it after the 24th of 

A. The on.1.y place I saw it was dcnm at the Police 

Q. That is the onl7 place you ever saw it? 

A. Yea, a:tter the 24th. 

Q. When did you see it at the Police Barracks? 

A. I Uve right beside it. 

Q. You saw it when 1 t wasbeing brought in? 

A. Yes. 

Q. You saw the helmet on the ledge? 

A. No, I don't recall. 

Q. How did you see the white helmet, did you go over 

to the Pollee Station and look at it? I 
I 
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1216. 

William Barr. 

A. No, I said I seen the car. 

Q. You didn't look tor the helmet then either? 

A. No. 

Q. So you would not notice it then either? 

A. No. 

Q. No further questions. 

By Mr. Pierro& 

Q. Were you able to see the ledge of the car when 

the Pollee brought it in, BUly? 

A. Mo, I wasn't. 

Q. Thank you 1 that ia all. 

RB-cROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertel a 

Q. Where were you standing when the Police brought 

the car in? 

A. I waa driving through. 

Q. Did you see the whole car? 

A. No. 

Q. Well, you identified it aa his car caning in? 

A. I know it was his car. 

Q. Where were you? 

A. I was driVing through the alley. 

Q. And they pulled 1n and went right into the. Police 

thing, is that correct? 

A. Yes. 

Q. Yw drove right behind them, didn't you? 
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Jeanne Helm. 

A. Yes. 

Q. No turther questions. 

By Mr. Fierro& 

That is all, step down. 

(Excused trom witness stand.). 

1217. 

JEANNE HEIJ(& previously swom, rec&l.1ed and testified 

as follows: 

DIUCT EXAMINATION 

By Mr. Pierror 

Q. What is your name? 

A. Jeanne Helm. 

Q. You were swom in before. Now, Jeanne, how long 

have you lmown Kim Hubbard? 

A. I would aq about three years, maybe more. 

Q. How. I am referring to last year, particu1arly 

around J~ and August, were you familiar with his car at that 

time! 

A. Yea. 

Q. How otten di.d you see it during those months? 

A. Well, I seen it quite trequently because he was 

&l.waya riding around and down the Hum-Dinger. 

Q. When you say "quite frequently", what does that 

mean? 

A. A couple times a week. 

Q. Were you 1n it at all during those months? 

A. Ro. l:::J . .. 
Q. ~enever you did see it, Jeanne, did you ever see 

aJ17 white helmet or ruvother eolored helmet in that car? 
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Jeanne Helm. 

A. Yes. 

Q. No :turther questions. 

By Mr. Fierro& 

That is all, step down. 

(Excused from witness stand.). 

1217. 

JEANNE HEIJC& previously sworn, recalled and testi:fied 

as follows: 

DDU!CT EXAMINATION 

By' Mr. Pierror 

Q. What is your name? 

A. Jeanne Helm. 

Q. You were sworn in before. Now, Jeanne, how long 

have you known Kinl Hubbard? 

A. I would sa:r about three ye&rs, maybe more. · 

Q. How, I am referring to last year, particul.arly 

around J~ and August, were you famili&r with his car at that 

time? 

A. Yea. 

Q. How otten did you see it during those months? 

A. Well, I seen it quite frequently because he was 

always riding around and down the Hum-Dinger. 

Q. When you say "quite frequently", what does that 

mean? 

A. A couple times a week. 

Q. Were you 1n it at all. during those months? 

A. Ne. l::J . 
•• 

Q. ~enever you did see it, Jeanne, did you ever see 

arq white helmet or &ey'Other colored helmet in that car? 
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Jeanne Helm. 

A. No. 

Q. Cross examination. 

CROSS BXANINATION 

By Mr. Ertel a 

Q. Jeanne, did you see anything else on the back ledge 

of that car? 

A. I never aaw anything on the ledge. 

Q. Did you ever pay aey particular note to it? 

A. l'fot really, because there waa nothing to look ror. 

Q. Did you ever see any sneakers on it? 

A. No. 

Q. "'1'" shirt 1 

A. Ho. 

Q. Did you ever see him wear those combat boots? 

A. l'fo. 

Q. Well, you are a good friend ot Kim Hubbard's, 

aren't you? 

A. Yes. 

Q. In fact, he would even call you up to make contact 

w1 th Colleen? 

A. Yes. 

Q. He did call you and tell you he was in serious 

trouble~ didn • t he? '· 

By Mr. Pierroa 

Your Honor, I object. 

By The Court1 

The objection ia sustained. 
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Jeanne Helm. 

By Mr. Ertel: 

Q. He trusted you pretty implicitly? 

By Mr. Fierro& 

I object. 

By The Court: 

The objection is sustained. 

By Mr. Brtela 

May we approach Side Bar? 

By The Court I 

Yea. 

(Side Bar consultation not nade a part ot the record.). 

By Mr. Ertel: 

1219. 

Q. Didn't lt1m Hubbard call you between the time JenniAw 

Hill Usappeared and the time her body was found to tell you he 

was 1n serious trouble? 

By Mr. Fierros 

I object to tl'at, that does not go towards 

iq)eachment o~ this witness. He is now soliciting facts which 

shouldhave come on rebuttal or chiet. 

By The Courta 

The purpose, Mr. Ertel? 

By Mr • Brtell I 
To show she was the go-between and she got 

messages she cananmlc&ted. 

I 
con~idental . 

I 
By 'l'he Court I 1· 

The Jury is instructed the ~ purpose is not tor l)J ~ 
I 

the tact, but impeachment purposes and you may answer. 
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Jeanne Helm. 

A. Yea. 

By Mr. Ertel: 

Q. He wanted you to get Colleen, did he not? 

A. Yea. 

Q. And you even asked him on the phone what the 

trouble waa. didn't you? 

A. Yea. 

Q. And he would not tell you, would he? 

A. He didn't have time. 

Q. Pardon? 

A. He didn't have time. 

1220. 

Q. Well, 70\1 asked him and he said he would not tell 

you, isn't that right? 

A. 'l'hat is right, he waa in a hurry. 

Q. And this was between the time that Jennifer's 

body disappeared and the time she was found, isn't that true? 

A. Yes. 

Q. And he wanted you to get in touch w1 th Colleen 

immediate~, didn't he? 

A. Yea. 

Q. Did you? 

A. Yes. 

Q. Ot course, you don't know what happened between 

Colleen and ICJ.m, do you7 

A, to. 
Q. How, you ,. re the go-between, between IUm and 

Colleen al1 ot the time, weren't y0\1? 
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Jeanne Helm. - David Frantz. 

By Mr. Fierros 

I object to that. 

By The Court I 

Sustained. 

By Mr. Ertel s 

Q. Did you ever date Kim Hubbard? 

By Mr. Pierro 1 

I object to that. 

By The Court 1 

The objection is sustained. 

By Mr. Brtela 

No turther questions. 

By Mr. Fierro a 

You mA¥ step down. 

(Excused .tram witness stand.}. 

1221. 

DAVID FRAlftZ 1 being duly swom according to law, 

testi.tied aa .tollowst 

DIRECT EXAMIHATIOII 

By Mr. Fierro a 

Q. What is your name 1 

A. David W. Frantz. 

Q. Where do you live, David? 

A. South WUllamsport, 410 Clinton Street. 

Q. Do you know Kim? 

A a Yea .. I do. 

Q. About how long have you lmown him? 

A. About tour years, 

I 
t::.?J: 

I 
I 
r 
I 
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Jeanne Helm. - David Frantz. 

By Mr. Pierroz 

I object to that. 

By The Court I 

Sustained. 

By Mr • Ertel f 

Q. Did you ever date Kim Hubbard? 

By Mr. Pierro 1 

I object to that. 

By The Court I 

The objection is sustained. 

By Mr. Brtel z 

No turther questions. 

By Mr. Fierro 1 

You mA¥ step down. 

(Excused :f'rom witness stand.). 

1221. 

DAVID PRAlftZ, baing duly swam according to law, 

testi:f'ied aa :tollowsa 

DmECT EX.AMINATIOll 

By Mr. Fierro a 

Q. What is your name 1 

A. David W. i'rantz • 

Q. Where do you live, David? 

A. South Willlamaport, 410 Clinton street • 

Q. Do you Jmow Kim? 

A, Yea, I do. 

Q. About how long have you lmown him? 

A. About tour years. 

t:d: 

I 
I 
i 
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David Frantz. 

Q. Last year in July and August 1 were you familiar 

with is autanobUe? 

A. Yea, I was. 

Q. About how otten would you say you saw it during 

that time? 

1222. 

A. Every moming betore school and every night after 

school. 

Q. 

A. Yea. 

Q. How often would you S&¥ you were in it? 

A. I was in it •••• 

Q. During this time now? 

A, Kever. 

Q. Now 1 seeing it twice a day during July and August 

last year, did you ever see a white or anyother kind of helmet 

1n that ear? 

By Mr. 

A. Rever. 

Q. What? 

A. Rever. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

Brtela 

Q. Where did you go to school? 

A. South Williamsport. 

Q. Do you go 1n the Summer? 

A. llo. 

Q. So how would you say you seen it before and after 

school in the Summer~ it you didn't see it 1n the aumm.Jo? 
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David Frantz. 

A. I am best friends with Phil Grimes, and like 

Kim Hubbard is next door neighbors, 

Q, You sq you saw it before and after school in 

~ and August, and yau didn't go to school, did you? 

A, No, 

1223. 

Q. On October 19th, did you see Kinl Hubbard's car? 

A. Ko• I didn't• 

Q, You were at the Grimes' home on October 19th? 

A. Yes. 

Q. You were there trom what hours 1 

A. Anywhere between 12:00 and 2100. 

Q. Didn't you go back that evening? 

A. Mo. 

Q. And between 12100 and 2100 you fixed the starter 

1n the Grimes' car, is that right? 

A. No, that was the 20th. 

Q. Didn 1 t you originally tell the Police that 

waa October 19th? 

A. No. 

By Mr. Fierros 

I object, it is immaterial. 

B7 The courta 

It ha8 been ansvered, I will permit it, The 

objection wUl be auat&ine4 &long that line it there is anything 
l 

By Mr. lrtel1 

Q, You are a good friend ot Phil Grimes? 
~r 

A. Yea. 
I 
! 
: 
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David Prantz. 

Q. Did he get you to testify here today? 

A. No. 

Q. Who approached you to test1f'y'l 

A. Mike came up to me and asked me tor sure it I 

think I was with him that ~ and I said "Yea.", snd he asked 

me it I would teatity tor Kim, and I won't perjure myself. 

would. 

Q. Mike Grimes came up to you, is that right 1 

A. Yea. 

Q,. He wanted you to come down here? 

A. He didn't want me to, he just asked me if I 

Q. Did you get a subpoena? 

A. Yes. 

Q. When did you get the subpoena? 

A. Yesterd.a¥. 

Q. Who brought you the subpoena? 

A. Sgt. Reitz is all I knOW. 

Q. Reitz? 

A. Yes. 

Q. Trooper Reitz? 

A. Yea. 

Q. He brought you a subpoena to come hare today? 

A. No, he brought it tor yeaterds.y. and then Mr. J'ierro 

asked me to came toda¥. 

Q. lfo turther questions. 



David Frantz. 

RE-giRECT EXAMINATION 

By Mr. Fierro& 

Q. You said in answer to one of his questions, that 

no matter if you were a friend of his, you didn't come here to 

perjure yoursel~, is that right? 

A. That is right. 

Q. Where do Y'0\1 llva relative to Kim? 

A. Around the comer. 

Q. Well, what does that mean, how far away? 

A. About a hal.t block. 

Q. '1'hank you. No f'urther questions. 

By Mr. Ertels 

Q. No questions ••••• ! do have a couple ot questions. 

:RB-CROSS EXAMINA'l'ION 

By Mr. Ertela 

Q. Did you ever see anything else in that car? 

A. No. 

Q. Never saw anything in it? 

A. No, except for some tools and a couple of hub caps. 

Q. Where were they? 

A. In the back on the floor. 

Q. Did you ever see those boots? 

A. 1fo, never. 

Q. Did you ever see IC1m Hubbard wear combat boots? 

A. Pardon? 

Q. Did you ever see Kim Hubbard wear combat boots 1 

A. llo. 

Q. You never saw him wear combat boots? 
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David Frantz. I 

A. lfo. 

Q. And you were never 1n the car. is that right? 

A. I was 1n the car once about a year ago. 

Q. What col.or vas the car then? 

A. The same color. 

Q. Has it been repainted since then? 

A. Yes. 

Q. When •• 1 t repainted, do you know? 

A. H1a Junior Year in High School. 

Q. When was that? 

A. Laat year. 

Q. ~ do you relate it to his Junior Year? 

A. Like he is in the same grade I am. 

Q. What color is it now? 

A. Metallic green. 

Q. No turther questions. 

By Ml'. Fienot 

Q. Have you told the truth? 

A. Yes. 

Q. Step down. 

(Bxeused tram witness stand.). 

1226. 

WILLIAM s. RUJ7Ilf0, being duly swom according to 

law, teat1t1ed as tollowaa 

DDIC! !XAMDA~IOif 

By Mr. .Pierro a 

Q. What is your name1 

A. William Scott Rutting. 
\ 
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David Frantz. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

I 

Ko. 

And you were never 1n the car. is that right? 

I was 1n the car once about a year ago. 

What color was the car then? 

'l'he same color. 

Has it been repainted since then? 

Yea. 

When w.a it repainted, do you know? 

H1a Junior Year in High School. 

When waa that? 

Laat year. 

~ do you relate it to his Junior Year? 

A. Like he ia in the same grade I am. 

Q. What color ia it now? 

A. Metallic green. 

Q. Ho turther questions. 

By Mr. Fierros 

Q. Have you told the truth? 

A. Yes. 

Q. Step down. 

(beused trom witness stand.). 

1226. 

WILLIAM s. RUJ'J'INO, being duly swom according to 

law, teati~1ed as t'oUowa 1 

DDUIC'l BXAMIDATIOif 

By Mr. Pierl"'' I 

Q. What is your name? 

A. William Scott Rutting. I 
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William Rutting. 

Q. Where do you 11 ve? 

A. 321 Curtin Street, South Side. 

Q. William, do you know Kim? 

A. Yea, I do. 

Q. About how long have you known him? 

A. About eight years. 

Q. Laat year, particularly in July and August, were 

you familiar with his cart 

A. Yea, Sir, I waa. 

Q. Did you see 1 t during July and August? 
... 

A. Yea, Sir, ~ did. 

Q. About how often? 

A. Every dq. 

Q. lfow, other than seeing 

during July and August? 

A. Yea, Sir, I waa. 

Q. About how ottenf 

it were you ever in it 

A. Onee fiVery couple ot weeks. 

Q. Now, V1111am, both being in the car and seeing 

it during those months, did you ever see in that car a white 

or anyother colored helmet? 

A. NO, Sir, I didn't. 

Q. Croaa examination. 

CROSS BXAMilfATIOII 

Dy Kr. Inola 
Q. What did you see 1n the car? 

A. Juat garbage and atutt that use to lay 1n the back 

~ 
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William Rutfing • 

seat, papers and stuff. 

Q. Well, can you name &n7thing speci.fically? 

A. Bo. 

Q. Did you ever see a bayonet? 

A. Yea, Sir. 

A. Yes, Sir. 

Q. Did you see the sheath too? 

A. Yes. 

Q. Where wasthat? 

A. I think he kept it 1n the back. 

Q. What do you mean "in the back"? 

A. In the back seat or on the .floor, I don't know, 

I don't know for sure. 

Q. You saw that? 

A. Yes, Sir. 

Q. What else did you see in there? 

A. Nothing that I would remember. 

Q. How otten would, did you see that bayonet, was 

it there moat ~ the time when you got in the car? 

A. I never paid an1 particular attention to it, 

just once 1n awhile I would see it and that is it. 

Q. It was &l~a in the back? 

A. Well, moat every time I saw it. 

Q. Can you give ua an estimation ot how many times 

you saw that? 

A. J'1ve, siB, seven. 
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1229. 

William RuN'ing. - liilliam Cro:t\ltt. 

Q. Did you see any hub caps? 

A. No, Sir. 

Q, You never saw the hub caps? 

A. Jo. 

Q, How about sneakers, did you ever see sneakers 

1n there? 

A. lfo, Sir. 

Q. How about a white "T" shirt or things like that, 

did he have stutf thrown up on the ledge, do you reeall that? 

A • I never saw &1'11'. 

Q. You don't reea11 or you never saw it? 

A. I juat don't recall whether I did or not. 

Q. Thank you, no turther questions. 

(Excused from witness stand.). 

WILLIAM qu>J'U'rr, being duly sworn according to 

l.&v, testified as :f'ollowaa 

By Mr. Fierros 

Q. 

A, 

Q. 

A, 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

DDUOOT EXAMINATIOB 

What is your name, please? 

WUliam Crotutt. 

Where do you live 1 

Nesbit, 

William, do you know Kim Hubbard? 

Yes. 

About hoW long have you lmown h1m1 

Pi ve years &n7how, 

Referring to l.aat year, particularly in July and 
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1229. 

William Rut't1ng. - tiilliam Cro:f'utt. 

Q. Did you see any hub caps? 

A. No, Sir. 

Q. You never saw the hub caps? 

A. Jo. 

Q. How about sneakers, did you ever see sneakers 

1n there? 

A. Ko, Sir. 

Q. How about a white "T" shirt or things like that, 

did he have stutt thrown up on the ledge, do you reeall that? 

A. I never saw &nT. 

Q. You don't recal.l or you never saw it? 

A. I juat don't reeall whether I did or not. 

Q. Thank you, no turther questions. 

(Excused tram ~tneaa stand.). 

WILLIAM qt~Jl'U'r't, being duly sworn according to 

l.&v, testitied aa tollowsa 

By Mr. Fierros 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

DDmT EXAMINATIOI 

What is your name, please? 

WU11&11 Crotutt. 

Where do you 11 ve? 

Nesbit. 

William, do you know Kim Hubbard? 

Yes. 

About hoW long have you known him? 

Pive years &n7hCJw. 

Reterrins to laat year 1 particularly in July and 
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William C rotut t. 

August, were you familiar w1 th his car? 

A. lfot so much as J~ and August as later , September 

and Oetober. 

By Mr. Ertels 

Objection. 

By Mr. Fierros 

Mq we came to Side Bar? 

By 'l'he Court I 

Yea. 

(Side Bar conau1tation not made a part of the record. ) • 

By Mr. Fierroa 

Q. You are not familiar with J~ and August? 

A. Mo, not really, I mean I saw the car and everything. 

Q. That is what I am asking you, did you see his ca.r? 

By Mr. Brtel1 

I object now. 

By Mr. Pierror 

Q. Did you see his ear 1n July and August? 

A. Yes, but I aaw it, but I don't remember being in it. 

Q. I am not asking you it you were in it? 

A. Okay, then I saw it. 

Q. How otten would you say you saw it during July 

and Auguat? 

A. I reallT couldn't 5&1'• 

q. Do JOU have aav eatimateT 

A. l would sq probab~ tour or tive times a.eyhow. 

Q. The times you d1d see 1t 1n ~ and August, did 
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William crorutt. 

A. No. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertelt 

Q. Did you see the inside ot the car? 

A. Yes. 

Q. What did y-ou see inside ot the car? 

A. What do you usual.ly see on the inside ot the cars. 

Q. Did you see aeything laying around in the car? 

A. Shoes, that was about it, I remember seeing shoes 

on Ule tl.oor. 

Q. What kind ot shoes? 

A. I think, I am not sure, but I think there were, 

they were sane kind ot like baseball shoes or f'ootb&ll shoes 

or something like that. 

Q. How about canbat boots? 

A. No, I don't ever remember seeing them. 

Q. Did you see a sheath ot a knita, b&¥onet? 

A. No. 

Q. Did you see a bayonet? 

A. No. 

Q. Did you ever sae Kim Hubbard wearing a pair ot 

combat boots like this? 

A. lfo 1 I never noticed. 

Q. You just didn •t pay any attention? (~ 

1 

A. Well, no, it is not that I didn't pay any attention, i 
it is Jut lllte shoes like that are very common. I 

I 
l 
rJ 



1232. 
William Crotutt. 

~. But 10U don't recall seeing him wear combat boots? 

A. I remember him wearing work shoes and stuff like 

that, they might have been combat boots, I don't know. 

Q. That ia because the pants came down over them, 

you couldn't tell J'low high they were, is that what you are 

m.e&n.af 

A. Yes. 

Q. Did you see anything else 1n the car besides the 

A. Hot that I noticed. 

Q. What co1or was the car7 

A. lt1nd ot a light green, gl'eeniah color. 

~. What ld.nlwas it? 

A. OldamobUe. 

Q. Was there a particular brand ot OldsmobUe? 

A. Yea, but I couldn't B&7 tor sure what it waa. 

Q. You don't remember that either? 

A. No. 

Q. How m.any doors did it have? 

A. Four. 

Q. Would you call it a metallic green? 

A. It depends on what ;you mean by "metallic green". 

Q. Do you .. so JOU don't know what "metallic green" 

A. Yea., I know what it means, but there are different 

colora, I mean ditterent kids. It waa just green as tar as I 

am concemed. 



1233. 

William Crotutt. 

Q. You didn't see anything else in the car other than the 

shoes, is that it, during July and August? 

A. Yes. 

Q. You didn't see anything else? 

A. Right. 

Q. No further questions. 

RE-DIRECT EXAMIMATIOM 

By Mr. Pierroz 

Q. You say those combat boots, you said were common? 

By Mr. Ertel: 

Objection. 

~ Mr. Pierroa 

Q. Isn't that the statement you made when the 

District Attorney asked you the question? 

By Mr. Ertela 

I object to leading questions 1 and it is not proper 

rebuttal. 

By The Court a 

The objection is sustained. 

By Mr. Fierroz 

That is all. Step down. 

(Bxcuaed tram witness stand.). 

NCBARD A. DWPEMDBJUPER, being duly swom according 

to law, telt1t1ed aa tollowa& 
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William Crotutt. 

Q. You didn't see anything else in the car other than the 

shoes, is that it, during July and August? 

A. Yes. 

Q. You didn't see anything else? 

A. Right. 

Q. No further questions. 

RE-DIRECT EXAMIKATIOM 

By Mr. Pierro& 

Q. You say those combat boots, you said were common? 

By Mr. Ertel: 

Objection. 

I\'( Mr. Pierro a 

Q. Isn't that the statement you made when the 

Diatrict Attorney asked you the question? 

By Mr. Ertela 

I object to leading questions,and it is not proper 

By The Court 1 

The objection is sustained. 

By Mr. Pierroa 

That is all. Step down. 

(Exeuaed tro. witness stand.). 

JICBARD A. DWPElfDBJUPER, being duly swom according 

to law, te•t1t1e4 •• tollowea 
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Richard Diettenderter. 

DIRECT EXAMINATION 

By Mr. J'ierro s 

Q. What is your name? 

A. Richard Allen D1ettenderter. 

Q. How old are you? 

A. 17. 

Q. Where do you live? 

A. lfesb1t. 

Q. Do you know 1C1Da Hubbard? 

A. Yes. 

Q. About how long? 

A. Well. since about 8th Grade ••• tour years. 

Q. Were you familiar with his car last year? 

A. Yes. 

1234. 

Q. Particul.arly in July and August. were you familiar 

with it then? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Not as t&m111ar as I was later. 

But were you at all? 

Yes. I waa. 

Did you ever see it 1n July and August ot last year? 

Yea. I did. 

About how otten would you say you saw it? 

Once a week. maybe twice a week. 

Were you ever 1n it during that period ot time? 

Yes. I was in it. 

About how otten? 

It was not ver.r often, it waa once. twice a month 
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1235. 
Richard Dieffenderfer. 

maybe. 

Q. Well, whenever you were in it or whenever you saw it 

in July and August of last year, did you ever see in that car 

a white, or anyother colored type helmet? 

A. Ro, I did not. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINATION 

By Mr. Ertelz 

Q. Did you ever see in it a sheath or bayonet? 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Mo. 

Did you ever see the bayonet? 

Mo. 

You wen in the car in July' and August, were you not? 

Yes. 

You looked in the car during that period of time? 

I didn't giYe it any investigation, but I looked 

through it, aaw on the floors and stutf. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

Q. 

A. 

What waa on the floors? 

I would say the moat things was clothes. 

What kind of clothes? 

Jeans • "T" shirts. 

Were they scattered all throughout the car? 

They was on a pile in the floor. 
' Q. Was thel"e aavthing on the back ledge that you recall" 1 

A • Ho. ~~ 
Q. You don't recall whether or not, or there wasn't? ! 

l 

A. I There waan 1 t anything on the back ledge. ' 
! 
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1236. 
Richard Dief't'enderter. - Gerald Brown. 

Q. ~othing at all? 

A. Ko. 

Q. At aey time you looked at this ear? 

A. lfo. 

Q. Everything was on the 't'loor? 

A. Everything that I saw waa on the t'loor. 

Q. What kind o't' shoe wear did you see in the car? 

A. I nenr saw &nT shoe wear. 

Q. You never saw any shoes? 

A. Ro. 

Q. Ever see any hub caps in the carT 

A. lfo, 

Q. Bever saw aey hub caps either? 

A. Mo. 

Q. lfo t'urther questions. 

By Mr. Fierros 

Step down. 

(Bxcuaed from witneaa stand.). 

GERALD BROD. being duly sworn according to law, 

teatit'ied aa 't'ollowaa 

B7 Mr. Fierros 

Q. What is your name? 

A. Gerald Brown. 

Q. aeral4, where do you 11ve'l 

A. 463 Main Street, South Willia.maport, 

Q. How old are you? 
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1236. 
Richard Dieftenderter. - Gerald Brown. 

Q. ~othing at all? 

A. Ko. 

Q. At any time you looked at this car? 

A. lfo. 

Q. Everything was on the floor? 

A. Bverything that I saw wa. on the t'loor. 

Q. What kind or shoe wear did you see in the car? 

A. I never saw ~ shoe wear. 

Q. You never saw any shoes? 

A. No. 

Q. Ever see any hub caps in the car? 

A. Mo. 

Q. Bever saw any hub caps either? 

A. Mo. 

Q. Bo turther questions. 

By Mr. Fierro J 

Step down. 

(Bxeuaed f'rom witneaa stand.). 

GERALD BROWlf. being duly awom according to law, 

testit'ied as tollowaa 

B1 Mr. Fierroa 

Q. What is your name? 

A. Gerald Brown. 

Q. Oeral41 where do you live'f 

A. 463 Main Street, South Williamsport. 

Q. How old are you? 
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Gerald Brown. 

A. 17. 

Q. Do you know Kim? 

A. Yes# I know Kim. 

Q. About how long? 

1237. 

A. Well, I have known him since Junior High, I really 

got to know him last year probably. 

Q. Did you know Kim's car last year, particularly 

during July and August? 

A. Yea. 

Q. Did you see it? 

A. Yea, I saw it. 

Q. How o:tten wculd you sa:y you saw it during that 

period ot timet 

A. About everyother night. 

Q. Were you in it during that period or time? 

A. About two or three time a • 

Q. Row, the times that you were in it and the times 

that you aaw it during July and August, did you ever see a white 

or aeyother type ot color or hard type helmet in that car? 

A. lfo, Sir. 

Q. Cross examination. 

CROSS EXAMINA'l'IOlf 

By Mr. Ertela 

Q. What color is Kim's car? 

A. Green. 

Q. What color is it? 

A. I don • t know, ail veriah green. 
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Q. Would ,_ call it ut&llief 

A. Bo. 

Q. You. woul.d aot call 1 t Mtalllc snent 

A .... 

Q. Do,.. lmew what •ta111o areen 1at 

A. Sparkle, 1am't 1tt 

Q. Waa 'Ud.a car apal'kUna or ald.n1ftef 

1238. 

A. It, no. it waa alreadJ' dull, 10'1 couldn't tell tbl 

coler u tar u it ah!.nea. 

Q. You --.n it wa alW&J'S d1l'tJ'f 

A. Yea, aort ot, 1 t .... not al...,.. dirt,-, no, but 

the p&lnt vu old and 1 t wu dull. 

1D itt 

Q. •rtd.a wu 1n .1'\ll.J' and A\I&'IUt t 

A. Yea. 

Q. You ctontt knew that 1C1a sot hia oar painted? 

A. llo. 

Q. 

A. I don't th1rdt ao, no. 

Q. What 414 J'0\1 - ln tbe ear when you looked 

A. •othtDc .. there ,.. nner ftO'th1rC 1n 1t. 

Q. Waa 1 t &l..,.a cleant 

A. Well, pa, elCOept JII,J'be cip.rette butts on the tloor 

or -tbine· 
Q. lfewr aaw ~ elae 1n t.M oart 

A. Jfo. 

Q. llft'er..., a baJ"Gnett 
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Gerald Brown. 

outaideT 

Q ..... J' .. , anv hub cape? 

A. Jlo. 

A • lfo't realb' 1 M • 

1239. 

Q. You. 414n 1 t have an opportunity to tine! out when 

A. llo1 I 414n't. 

Q. You 41dn •t talk 1n the crou p OIR in the hall_,. 
tbea, U4 puY 

A. -.t &bOat that, no, I talked to tbem, but not &bout 

.,. teat~. 

Q. When were J'CN nbpotlnMd to eC~~~e MnY 

A. ftia •ms.na. 

Q. Where weN J'0\1 llh*n J'OU pt the au.bpeena! 

A. At aebOol. 

Q. lbo Mft'ed that on ,_., 

- llr. Henot 

I obJen, 1t 1a t.aterS.al. 

a, Mr. b'Mla 

Q. Diet J'OU talk to JC1lte Gri.Jieat 

A. 1o, I didn't talk to Mike on-a. 
Q. Wbo 414 ,.. talk tot 

A. I didn't talk to &n)"boq, 1-t wu e&l.led over tbe 

1owl speaker. 



Gerald Brown. - Kim Lee Hubbard. 

Q. Did you meet somebody then 1 

A. Yea • I met rq Principal. 

124o. 

Q. Did you meet anybody else that brought you down here? 

A. Yea, I came over with Bill Crotutt. 

Q. lfow, you didn't see any hub caps in the car during 

July and August, did you? 

A. lfo. 

Q. llothins turther. 

By Mr • .Pierroa 

You ~ step down. 

(Bxcuaed 1'rom witness stand.). 

By Nza. Pierro• 

I have one U.t witness, your Honor, on this 

point. It happens to be the Def'endant, whatever the Court wishes. 

By Mr. !rtels 

I obJect to that ••• well, let's approach Side Bar. 

(Side Bar consultation not made a part of' the record.). 

ltDI LIB HUBBARD, being previously awom, recalled and 

testif'ied as f'ollowaa 

DIDCT EXAMilfATIOII 

By Mr. P1erro1 

Q. You are lt1Dl Lee Hubbard and you have previously 

\wen awom! 

A. Correct. Sir. 

Q. How, you were in COUl"t when you heard testimony 

trom a Shellha.DID8r ••••• 

By Mr. Brtel1 

I obJect. he can aak a question. 
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Gerald Brown. - Kill Lee Hubbard. 

Q. Did you meet somebody then? 

A. Yea,. I met m:1 Principal. 

124o. 

Q. Did you meet anybody else that brought you down here? 

A. Yea. I came over with Bill Crotutt. 

Q. Wow.. you didn't see any hub caps in the car during 

J~ and August, did you'l 

A. Ko. 

Q. Koth1nl turther. 

By Mr • .P1erroa 

You maT step down. 

( Bxcused 1'rom w1 tneaa stand.) • 

By Mr. Pierro: 

~ I have one I.a.t witness, your Honor, on this 

point. It happens to be the De1'endant, whatever the Court wishes. 

By Mr. Ertel: 

I object to that ••• vell,. let's approach Side Bar. 

(Side Bar conaultation not made a part ot the record.). 

XIM LEI HUBBARD, being previously' awom, recalled and 

testitied as tollows: 

DIDCT EXAMilfATIOK 

By Mr. Pierroa 

Q. You are Jt1JI Lee Hubbard and you have previously 

l:lten avorn? 

A. Correct, Sir. 

Q. How, you were 1n Court when you heard testimony 

trom a Shellh&D~Der ••••• 

By Mr. Brtela 

I object. he can ask a question. I 
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1241. 

Kim Lee Hubbard. 

By Mr. Fierro: 

I want to ask him if he heard the testimony. 

By The Court: 

The objection is over ruled. 

By Mr. Pierro 1 

Q. Were you in Court when you heard Shell.hammer ( Shellmar 

and Jt1nney teat1.ty conceming helmets? 

A. Yea, hia hame is Shellman. 

Q. Is Kinney the other correct name? 

A. Yea, Sir. 

Q. Kov, Kim, can you explain, it you can, why during 

JUly and Auguat there was a poas1bil1ty that someone saw a helme~ 

in your car? ~ 
By Mr. Ertela 

I object. 

By The Court I 

The objection is sustained, reword your question. 

By Mr. Fierros 

Q. While you were employed at this place, Eastern Wood, 

did you ever have any ridera? 

A. Yes, I did, Sir. 

Q. Who were some ot them? 

A. Well, David Kinney, we switched ott all ot the time. 

By Mr. Brtela 

I object. thia is irrelevant. 

By Mr. Pierro a 

It is leading up to his riders. 

--------
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1242. 

Kim Lee Hubbard. 

By 'l'he Court: 

Proceed. 

A. Well, we traded ott riding back and torth to work, 

and I worked Saturdqs and once in awhile I would take people 

downtown and drop them ott. 

B7 Mr. Pie no a 

Q. Take them tram where? 

A. Baatem Wood, Sir. 

Q. Would these people that you took tl'OIIl Eastern Wood 

ever have anything with them belonging to Eastern Wood? 

A. Yea, Sir. the helmets. That ia, naturally, they 

would walk right out ot the pl.aee w1 th them. 

Q. Do 70\l know whatever happened on any occasion 

with theae people concerning their helmets in your car? 

A. They torgot their helmets ma¥be once or twice, 

I give it back to tha the next dq. Might I explain something? 

Q. Ro. When waa the last that you, well as tar as you 

e an remember. that you worked at Eastern Wood? 

A. ~. Sir. ot 19'73. 

Q. Did 70U have any helmets that you took with you? 

By Mr. Ertel I 

Objection ia over ruled, although he has testified 

before. 

A. Well, Sir, I know I did not take no helmet with me. · 

B7 )bt. J181'JIOI 

Croa s examination. 
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1243. 
lC1IIl Lee Rub bard. 

CROSS EXAMDATIOII 

B7 Mr. Ertel: 

Ko queatlona. 

(Excused f'l"'OI witne1a stand.). 

B~ Mr. Flerro1 

The detenae reat1. 

B7 The Court 1 ~ 

wow. are all ot the Exhibits 1n evidence that the 

CC111111011Walth dealr.s to have 1n evidence or the Detenae? 

~ Mr. :lrtell 

A1l ot the Exhibits are in that the Court has 

ac!Jdtted • 

~ '1'he Court I 

You have none ,-ou want to of'ter? 

B7 Mr. P1erro1 

llo. 

57 'l'tle Court I 

Do I understand sur-~nu~tal ia closed 1 

~ Mr. Pierro: 

Yes. 

We will not reconvene until 1130 today-. The 

Def'endant is excused. The J'tu7 11 eJECUMd. 

(Becelaed at 12al5 P.M., IDS!.). 

(., 
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(Reconvened at lt35 P.M., EDST.). 

By The Court a 

Mr. Pierre. 

(Mr. Fierro began closing to Jury at §P.M •• EDST,). 

By Mr. Fierro: 

1244. 

Do you think a person was ever executed in this 

country and later proved he was innocent 1 

By Mr. Brtela 

Objection, your Honor. 

By The Court I 

Sidr.~ Bar, please. 

(Side Bar conaul tation not made a part o~ the record.) 

By The Court I 

Proceed, Mr. Fiaro. 

(Mr. Pierro continued closing to Jury.) • 

(Mr. Pierro CQq)lated closing to Jury at @ P.M. 1 EDST.) • 

By The Courts 

The Court w1ll recess tor fitteen minutes. 

The De~end&nt is excused. The Jury is excused. 

(Recessed at 3t02 P.M., EDBT. and reconvened at 3125 P.M., EDST.). 

By The Court t. 

Mr. Brtel, 

(Mr. lrtel began eloaing to Jury at @P.M •• EDBT,), 

By Mr. Brtela -~ 

Now, JOU. a.., "what about Jack HUl' s phone c&llt". 

Well, Jack H1ll said it was around 5aOO. The Police Otticer 

said he told h1Dl it was somewhere between quarter ot tive and tive, 

ttJ,.,r •L·.i , I 
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